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هفته چهارم لیگ برتر فوتبال بانوان؛

شهرداری بم فاتح دربی کرمان شد

کرد  تهدید  آمریکا  جمهوری  رئیس 
که اگر دمکرات های کنگره با بودجه 
دیوار  ساخت  برای  درخواست  مورد 
مرزی موافقت نکنند، اقدام به بستن 
کامل مرز با مکزیک می کند. دونالد 
ترامپ رئیس جمهوری آمریکا در حالی 
که بخش هایی از دولت این کشور به 
دلیل امتناع وی از امضای برنامه بودجه 
است،  تعطیل  روز  ششمین  برای 

دمکرات های کنگره را تهدید کرد.
ترامپ در پیامی توئیتری نوشت: اگر 
ساخت  پول  کارشکن  های  دمکرات 
دیوار را ندهند، مجبور به بستن کامل 
مرز جنوبی )با مکزیک( خواهیم شد 
تغییر  را  مهاجرت  مسخره  قوانین  و 

خواهیم داد.
وی همچنین افزود که آمریکا در پیمان 
آمریکای  آزاد  )تجارت  نفتا  تجاری 
شمالی( سالانه بیش از 75 میلیارد دلار 

پول در تجارت با مکزیک و در قاچاق 
مواد مخدر چندین برابر این رقم را از 
دست می دهد و این باعث می شود 
که وی به بستن کامل مرزهای جنوبی 

ایالات متحده اقدام کند.
را  مرزی  دیوار  یا  کرد:  تاکید  ترامپ 
می سازد یا مرز با مکزیک را بسته و 
صنایع آمریکایی نظیر خودروسازی را 
که به این کشور منتقل شده اند، به 

آمریکا بازمی گرداند.
کردن  متهم  با  همچنین  ترامپ 
به  السالوادور  و  گواتمالا  هندوراس، 
مقابله نکردن با تشکیل کاروان های 
مهاجران غیرقانونی به سمت آمریکا، 
تهدید کرد که همه کمک های مالی به 

این سه کشور را قطع می کند.
رئیس جمهوری آمریکا چهارشنبه شب 
در دیدار با سربازان آمریکایی در عراق 
گفت تا زمانی که کنگره بودجه مورد 

درخواست وی برای ساخت دیواری در 
مرز آمریکا با مکزیک را تامین نکند، 

این تعطیلی ادامه خواهد داشت.
تعطیلی  یک  برای  پیشتر  که  وی 
طولانی مدت اعلام آمادگی کرده بود، 
در پاسخ به این پرسش که تا چه زمانی 
به هدف  برای دستیابی  است  حاضر 
تا هر  مورد نظرش صبر کند، گفت: 

وقت که طول بکشد.
دلار  میلیارد   5 خواستار  ترامپ 
است  دیوار  این  ساخت  برای  بودجه 
اما دمکرات های کنگره آمریکا تنها با 
و  اند  کرده  موافقت  1/3میلیارد دلار 
تامین بودجه کامل را به بازگرداندن 

قانون داکا مشروط کرده اند.
اوباما  باراک  زمان  در  داکا  قانون 
رئیس جمهوری پیشین آمریکا برای 
کودکی  در  که  کسانی  از  حمایت 
توسط والدین مهاجرشان به صورت 

آورده  متحده  ایالات  به  غیرقانونی 
شده اند، تصویب شد اما ترامپ سال 

گذشته آن را لغو کرد.
سنای آمریکا هفته گذشته بودجه ای 
کوتاه مدت برای پیشگیری از تعطیلی 
دولت تصویب کرد اما پیش از تایید آن 
در مجلس نمایندگان، ترامپ اعلام کرد 

که حاضر به امضای آن نخواهد بود.
قانون  که  شد  باعث  امر  همین 
الاجل  ضرب  در  مدت  کوتاه  بودجه 
خود تصویب نشده و بخش هایی از 
دولت آمریکا از بامداد شنبه )به وقت 

واشنگتن( تعطیل شود.
حدود  شد  سبب  دولت  تعطیلی 
800 هزار کارمند بخش های وزارت 
امنیت داخلی، حمل و نقل و برخی 
دیگر از سازمان های دولتی آمریکا به 
مرخصی اجباری بدون حقوق بروند. 

/ به نقل از »ایرنا«

ترامپ تهدید به بستن کامل مرزهای آمریکا با مکزیک کرد

استاندار البرز: 
البرز باید در شرایط خاص 
برای رفاه و معیشت مردم 

برنامه داشته باشد
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»هر دانش آموز چهار میلیون تومان خرج روی دست 
دولت می گذارد«.  این آخرین جملات رئیس جمهور 
محترم ایران درباره کمترین وظیفه یک دولت در 
قبال فرزندان مملکتش است. آقای رئیس جمهور، هر 
دانشجو چقدر خرج روی دستتان گذاشته که اتوبوس 
های سرویس هایش را نوسازی نمی کنید؟ یعنی 
ایران با این همه منابع پولی بی شماری که دارد، 
یک نوسازی سرویس ها از دستش بر نمی آید؟ ما به 
شما رای نداده ایم که هر ماه از خرج هایی که روی 
دستتان می گذاریم ما را مطلع کنید! حتما انتظار 
دارید که ابراز شرمندگی نیز داشته باشیم که این 
قدر پر خرج هستیم؟ یک اتوبوس حامل دانشجویان 
در دانشگاه واحد علوم تحقیقات تهران واژگون شد 
و دست کم ده نفر از سرنشینان این اتوبوس کشته 
شدند. بله »کشته شدند« و مسئول مرگ آن ها هم 
آن راننده اتوبوس بی نوا نیست، بلکه آن کسی است 
که اتوبوس را سال های سال است آن جا گذاشته 

و زحمت تغییر یا نوسازی آن را به خود نمی دهد و 
جان دانشجو برایش کمترین ارزشی ندارد.

یادم می آید همین چند سال پیش بود که دو قطار 
به یکدیگر برخورد کردند و کشته های زیادی بر 
آن  شهرسازی  و  راه  وقت  وزیر  گذاشتند.  جای 
ابراز تاسف فرمودند که:  زمان دولت قبل، ضمن 
»خوشبختانه تمام مسافران بیمه بودند!« جالب این 
که بیش از آن که مردم را یک »انسان« ببینند، آن 
ها را شمایلی چون »پول« می ببینند! مثلا به جای 
اینکه سیستم ریلی ایران را بهسازی کنند، خوشحال 

اند از بیمه بودن آن ها ! 
ماجرای اتوبوس علوم تحقیقات تهران هم بزودی به 
فراموشی سپرده خواهد شد و بهتان قول خواهم داد 
که هیچ کس پس از چند ماه حتی سراغی هم از 
خانواده های جوانان مظلوم کشته شده در این حادثه 
باز  بزرگتر جایی است که  اما درد  نخواهد گرفت. 
هم باید منتظر خبر های این چنینی از جای جای 
ایران باشیم. کشور ما پر است از اتوبوس ها، قطارها، 
هواپیماها و وسایل نقلیه ای که رسما از رده خارج 
اند و باید نابود شوند. اما گویا تمام این وسایل از کار 
افتاده در مکان های ظاهرا کم خطر و کم اهمیتی 
مثل محوطه های دانشگاه و ... کاربرد دارد! آقای رئیس 
جمهور، آن چهار میلیون، خرج چه چیزی می شود 

که این نیاز اولیه نادیده گرفته می شود؟

»دانشجویان« قربانی ندانم کاری ها...
اتوبوس با طعم »مرگ« !

مهدی تیموری

سرمقاله خط به خط با تیم ملی در امارات؛
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در صفحه سبک زندگی می خوانید:
  30 تمرین برای خودشناسی

  نکات سلامتی: فواید شکلات تلخ
  عادت های کوچک زندگی: 1 - حریم شخصی

  نشانه های رابطه عاطفی سالم
5و ...

سردار آزمون 
با تیم ملی تمرین 

خواهد کرد

مودریچ پیشنهاد  
رئال برای تمدید را 

رد کرد

بغداد  بونجاح
 در السد قطر 

ماندنی شد

فابرگاس در 
آستانه  فسخ 

قرارداد با چلسی

8کوتاه از فوتبال ایران و جهان

نیش دنیای هوادار
با یک دست »سی و چند« هندوانه...؟

هستند کسانی که می توانند با یک دست سی و چند هندوانه بلند کنند. و البته مدعی اند که در این تبحر ید 
طولایی هم دارند. فی المثل، هندوانه محبوبی راه افقی را به یک شکل بلند می کنند و هندوانه خوزستانی را به 

شکل دیگری... تاریخ هندوانه ها را خوب می شناسند و کتاب هم در این زمینه نوشته اند!
بیماری های هندوانه را هم خوب درمان می کنند. به ویژه »اطفال« ایشان را! رئیس دانشگاه هندوانه ها هم هستند 
و بقیه رئیس ها را هی عوض می کنند که مبادا برخی حقایق روشن شود! و بسیاری پست های »هندوانه ای« 
دیگر هم دارند که فقط از عهده افراد »خاص« بر می آید. وگرنه این همه مدیر تحصیلکرده کاربلد که لیاقت بلند 
کردن هنداونه ها را ندارند! استهلاک اتوبوس هندوانه های دانشجو هم تقصیر همان رئیس قبلی هاست که حالا 

نیستند! وگرنه جناب رئیس کل که لطفشان شامل همه کارکنانشان در همه مناسب شغلی شان هست!

هیس ...
لطفا سکوت! هیچ صدایی نیاد...

آقا! خانوم! باشمام هرکار می کنید بی سرو صدا لطفا. 
دارن. سروصدای  استراحت  به  نیاز  عزیزان مسئول 
این عزیزان رو خسته  گرونی دلار و طلا به شدت 
کرده. مساله فیلترینگ و توسعه همه جانبه وی پی 
ان ها رمق این عزیزان رو گرفته ... خسته اند! خسته!! 
بیاید بگذاریم این بزرگواران کمی نشیمنگاه مبارک رو 
روی صندلی های مدیریتی بگذارند و پا روی میزهای 
عریض و طویل دراز کنند و با طیب خاطر کمی تمرکز 
ذهنی کنند و راه حل برون رفت از مسایل مملکتی 
رو در کارگروه های ویژه پیدا کنند امروز کمی سکوت 
لازمه. اینقدر از گرونی گوشت و موبایل و مرغ و کذا 
و کذا فریاد نزنید. اینقدر به تضعیف سیستم اقتصادی 

کافیه  راهه.  روبه  چیز  همه  نزنید.  دامن  مملکت 
عزیزانمون استراحت کنند تا بتونن به مدیریت کارآمد 
چه  استعفا!؟  شهامت!؟  بدن. چی؟  ادامه  خودشون 
حرفیه...؟ قباحت داره! چه کسی بهتر ازاین گرامیان 
توانایی مدیریت و مملکت داری داره؟ صفات الهی در 
وجود این مدیران موج می زنه. ستارند و چشم روی 

مشکلات و دزدی ها بسته اند.
کریمند و تا سرحد توان پست های کلیدی رو به اقوام 

شایسته خودشون بخشیده اند.
غفارند و از سر تقصیرات اختلاسگران گذشته اند.
و بارزتر از همه متکبرند و نیاز به توضیح هم نداره.

شما هم لطفا هیس...

معاون درمان وزارت بهداشت کشورمان در راس هیاتی 
برای بررسی تجارب سیستم بهداشت و درمان ترکیه و 
به منظور ارتقای روابط دوجانبه در حوزه درمان به این 

کشور سفر کرد.
اطلاع  پایگاه  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
رسانی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی )وبدا(، 
دکتر قاسم جان بابایی در این سفر در دیدار با دکتر 
امینه آلپ، معاون وزیر بهداشت ترکیه و مدیران حوزه 
سلامت این کشور، برنامه های جاری در حوزه مدیریت 
بیمارستانی  اطلاعات  استقرار سیستم  بیمارستانی، 
HIS ، مدیریت منابع به ویژه نیروی انسانی تخصصی و 

کادر درمان را مورد بحث و بررسی قرار داد.
معاون درمان وزیر بهداشت کشورمان همچنین با دکتر 
مراد اوز ترک، مدیر کل پیوند وزارت بهداشت ترکیه 
دیدار کرد. در این نشست کاملا تخصصی اقدامات در 
حوزه پیوند اعضا، سلول، نسج و همچنین اقدامات موثر 

در خصوص بهبود شاخص های مربوطه بررسی شد.
و  پیوند  مدیریت  مرکز  رییس  شادنوش  مهدی 
بیماری های وزارت بهداشت، بهزاد کلانتری مدیر کل 
مدیریت بیمارستانی و تعالی خدمات بالینی، رضا گل 
پیرا مسئول حوزه فناوری اطلاعات معاونت درمان و 
جلال نائلی مدیر امور همکاری های اقتصادی حوزه 

بین الملل وزارت بهداشت در این سفر، معاون درمان 
وزارت بهداشت را همراهی می کنند.

گفتنی است که در حاشیه سفر اخیر دکتر حسن 
ترکیه  به  ایران  اسلامی  جمهوری  رییس  روحانی 
برای شرکت در پنجمین نشست شورای عالی روابط 
حوزه  در  تفاهم  یادداشت  دو  کشور،  دو  راهبردی 
بهداشت و درمان و امور ارتباطات و رسانه ای به 

امضا رسید.
بر اساس این دو یادداشت تفاهم، دو کشور در زمینه 
ارتباطات و نیز بهداشت و درمان همکاری های خود را 

توسعه می دهند.

روابط ایران و ترکیه درحوزه درمان  ارتقا می یابد

کرج  واحد  اسلامی  آزاد  دانشگاه  پژوهشی  معاون 
گفت: یکی از کارها و اهداف اصلی واحد البرز ایجاد 
مرکز خدمات طرح توسعه کسب و کار در راستای 

تجاری سازی محصولات پژوهشگران است.
سید احسان شیرنگی معاون پژوهشی دانشگاه آزاد 
اسلامی واحد کرج و رئیس پژوهشکده های واحدهای 
نمایشگاه دستاوردهای پژوهش و  البرز در حاشیه 
فناوری دانشگاه آزاد اسلامی گفت: از اهداف اصلی 
پژوهش در واحد کرج توسعه محصولات دانش بنیان 
است که در این زمینه نیز کارنامه و رزومه بسیار خوبی 
داریم. اگر برای دانشجویان خلاق و توانمند این واحد 
دانشگاهی هدف گذاری درست انجام گیرد و در مسیر 
صحیح قرار بگیرند، می توانند محصولات ارزشمندی 
را تولید کنند که در نهایت این محصولات نیاز کشور 

به واردات را برطرف می سازد.
شیرنگی در خصوص اختراعات و محصولات نوآور 
نمایشگاه،  در  اسلامی  آزاد  دانشگاه  البرز  واحد 
این  در  بالای  پتانسیل  به  باتوجه  کرد:  تصریح 
واحد از اعضای هیات علمی و دانشجویان گرفته 
محصولات  توانستیم  موجود،  های  زیرساخت  تا 
ارزشمندی را ارائه دهیم، نظیر: ساخت مدل خودرو 
توسط دانشجویان مهندسی مکانیک واحد کرج، 
دستگاه تراکشنی برای کاهش دردهای کمر توسط 
دانشجویان واحد هشتگرد، طرح جی پی اس برای 
ردیابی خودرو توسط واحد کرج، دستگاه سی تی 
جشنواره  برتر  محصولات  جز  که  درخت  اسکن 
پژوهشی استان البرز انتخاب شد، کیت استخراج 
DNA توسط یکی از اساتید هیات علمی واحد کرج 
که به عنوان محصول برتر استان البرز در سال 97 

برگزیده گردید.
اسلامی  آزاد  دانشگاه  کرج  واحد  پژوهشی  معاون 
در ادامه افزود: استحصال فلزات گران بهاء از لجن 
مس آندی شامل طلا، نقره، پلاتین، پالادیوم، سلنیم 
و تلوریم که دو تا آخری از نوآوری بالایی برخوردار 

است، می تواند نیاز ما را به واردات برطرف سازد. 
فناوری مذکور تماما بومی و با دانش داخل کشور و 

واحد البرز ایجاد و پیاده سازی شده است.
آزاد  دانشگاه  واحدهای  های  پژوهشکده  رئیس 
اسلامی استان البرز پیرامون مبحث تجاری سازی و 
ارزش دهی، تصریح کرد: محصولات ارزشمند تولید 
اساتید و پژوهشگران در  شده توسط دانشجویان، 
مجموعه استان البرز ابتدا باید ارزش دهی شوند و 
سپس وارد تولید انبوه و فاز اجرایی و تجاری سازی 

شوند که به جذب سرمایه گذار محقق می شود.
وی با اشاره به آمار چشمگیر حضور دانشجویان و 
استادان واحد کرج در ارائه مقالات علمی، پژوهشی و 
ISI تصریح کرد: ارائه این مقالات زمانی ارزش واقعی 
خود را به دست می آورد که از نتایج پژوهش های آن 

به صورت عملی و کاربردی در جامعه استفاده شود.
شیرنگی راه دستیابی به هدف کارآفرینی در دانشگاه 
را تبدیل ایده های علمی دانشگاهی به محصولات 
نیاز  با  تجاری هماهنگ  و  فرآورده های صنعتی  و 
جامعه عنوان کرد و گفت: در این راستا دانشگاه بر 

توسعه  و  راه اندازی  برای  ویژه  توجه  و  برنامه ریزی 
شرکت های دانش بنیان، استارت آپ ها و هسته های 
فناور تأکید کرده و سعی در ارائه محصولاتی دارد 
که حتی الامکان نیاز کشور به واردات را مرتفع کنند.

عضو هیات علمی دانشگاه آزاد اسلامی واحد کرج 
افزود: یکی از کارها و اهداف اصلی واحد البرز ایجاد 
مرکز خدمات طرح توسعه کسب و کار است. در 
این مرکز هدف گذاری و تجاری  واقع کار اصلی 
و  اساتید  توسط  شده  تولید  محصولات  سازی 

دانشجویان است.
شیرنگی با تاکید بر لزوم حمایت از پژوهشگران جوان 
گفت: پژوهشگران ما بسیار کار پر زحمت و طاقت 
فرسایی انجام می دهند و در این راه با مشکل اساسی 
و عدیده ای رو به رو و درگیر هستند. پژوهشگران در 
راه تحقیق و پژوهش به شدت به حمایت از سوی 
دانشگاه و مسئولین دانشگاهی چه از منظر حمایت 
مالی و چه حمایت علمی نیازمند هستند. شاید وقت 
آن رسیده قوانین مورد بازنگری به خصوص از لحاظ 

بودجه ای قرار گیرند.

معاون پژوهشی دانشگاه آزاد اسلامی واحد کرج:

ایده های علمی برای تجاری سازی باید با نیازهای جامعه هماهنگ باشد

4

نقدی بر فیلم »مارموز« ؛
در حسرت  موقعیت های 

از دست رفته

4

»دنیای هوادار« از سریال های
در حال تولید گزارش می دهد؛

شبکه  نمایش خانگی
در تسخیر ستاره ها

4

معاون وزیر راه وشهرسازی 
اعلام کرد؛

 سکونت بدمسکن  ها  در
3 ۵/ ۳ میلیون واحد فرسوده
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

خبر

نماینده عالی دولت در استان البرز با تاکید بر 
اینکه چنین جلساتی باید خروجی قابل قبولی 
مقاومتی،  اقتصاد  ستاد  گفت:  باشد،  داشته 
مسئولیتی خارج از وظایف عادی دستگاه ها 
تعریف کرده که باید گزارش قانع کننده ای 
در راستای برش های استانی اهداف این ستاد 

ارائه دهند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه 
در  شهبازی  دکتر  البرز،  استانداری  اطلاع 
جلسه ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی استان 
که صبح پنجشنبه در سالن شهدای دولت 
اقتصاد  اینکه  بیان  با  استانداری برگزار شد، 
مقاومتی، درون زا و برون نگر است، افزود: با 
توجه به اهداف این ستاد باید تدابیر لازم در 
جهت مقابله با شرایط خاص و چالش های 

احتمالی اندیشیده شود.
وی با اشاره به بازدید از ظرفیت های پارک علم 
و فناوری استان، ادامه داد: در گذشته، گیاهان 
دارویی ایران به کشورها دیگر در قالب مواد خام 
اولیه صادر می شد و محصول استاندارد سازی 
شده با عنوان گیاهان دارویی با قیمت های به 

مراتب بالاتر وارد کشور می شد.
دکتر شهبازی گفت: اکنون با توجه به اقدامات 
صورت گرفته در پارک علم و فناوری البرز، 
تمامی این امور در داخل کشور و جوانان این 
به محصولی  تبدیل  را  اولیه  مواد  بوم  و  مرز 

صادرات محور کرده اند.

بهره برداری از مواد اولیه داخلی از اهداف 
ترویج اقتصاد دانش بنیان است

وی اضافه کرد: یکی از اهداف اصلی ستاد اقتصاد 
مقاومتی، بهره برداری از مواد اولیه داخلی و 
اقدام در جهت گیری به سمت خودکفایی در 
کمبودها و تامین نیازهای داخلی در شرایط 

خاص احتمالی است.
استاندار البرز گفت: باید در چنین جلساتی اقناع 
شویم که واحدهای بزرگ مستقر در استان 
ارزش افزوده خود را چگونه صرف می کنند و 

آیا این امر برای البرز مفید واقع شده است.

با گزارش اجمالی از عملکردها اقناع نمی 
شویم، بدنبال خروجی ملموس و موثر 

هستیم
وی افزود: ضرورت دارد بررسی شود که ذخایر 
استان در تامین نیازهای مردم و مواد اولیه 
و صنعتی چه  تولیدی  واحدهای  نیاز  مورد 
میزان است و در راستای تقویت این امر برنامه 

ریزی شود.
دکتر شهبازی عنوان کرد: ما بعنوان نمایندگان 
و  طراحی  به  موظف  استان  در  دولت 
سیاستگزاری هستیم از این رو گزارش اجمالی 
از برنامه ها مورد قبول نیست بلکه باید ریشه ای 

برنامه ریزی کنیم.

برنامه های ستاد اقتصاد مقاومتی، 
مسئولیتی خارج از وظایف عادی دستگاه 

ها است
باید  جلساتی  چنین  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
خروجی قابل قبولی داشته باشد، گفت: ستاد 
اقتصاد مقاومتی، مسئولیتی خارج از وظایف 
عادی دستگاه ها تعریف کرده که باید گزارش 
قانع کننده ای در راستای برش های استانی 

اهداف این ستاد ارائه دهند.
استاندار البرز با اشاره به ضرورت ارائه آمار دقیق 
از اقدامات صورت گرفته و وضعیت طرح ها و 
پروژه ها، افزود: طبق آمارهای به روز و ارائه 
گردش کار دقیق، می توان سنجیده تصمیم 

گیری و برنامه ریزی کرد.

مدیریت مشارکتی بر اساس واقعیت ها و 
آمارهای دقیق تحقق می یابد

وی خاطرنشان کرد: باید بر اساس واقعیت ها، 
با مدیریت مشارکتی و بحث و تبادل نظر با 

صاحبان اندیشه به اقناع برسیم و اقدام کنیم.
دکتر شهبازی گفت: اکنون در کشور دغدغه 
هایی وجود دارد ولی از این برهه حساس نیز 

با اتحاد و انسجام عبور خواهیم کرد.
های  مسئولیت  باید شرح  اکنون  افزود:  وی 
دستگاه ها در راستای برنامه ها و برش های 
استانی فرماندهی اقتصاد مقاومتی احصا و میزان 

تحقق آنها اعلام شود.

اطلاعات نادرست فضای مجازی ناشی از 
ضعف در اطلاع رسانی صحیح است

استاندار البرز بر لزوم اطلاع رسانی شفاف از 
عملکرد نظام در استان تاکید کرد و گفت: از 
مدیران دستگاه ها انتظار می رود با احترام به 
مردم در جهت تنویر افکار عمومی با رسانه ها 

تعامل داشته باشند.
حوزه  در  بسیاری  اقدامات  دولت  افزود:  وی 
اقتصاد مقاومتی و ستاد تسهیل و رفع موانع 
تولید و ... داشته که دستگاه ها باید گزارشی 
از تلاش های صورت گرفته در این راستا ارائه 
دهند تا مردم از توفیق ها و یا دلایل عدم توفیق 

احتمالی آگاه شوند.
دکتر شهبازی با بیان اینکه تیم های مختلف 
 ... و  اجتماعی  سیاسی،  فرهنگی،  اقتصادی، 
استان قوی عمل می کنند، ادامه داد: برخی 
آمارها و اطلاعات موجود در فضای مجازی با 
واقعیت ها مغایر است که بخش زیادی از این 

امر را ناشی از ضعف در اطلاع رسانی دستگاه 
ها می دانم.

ارتقا شاخص های اقتصادی کشور در گرو 
تحقق اهداف ستاد اقتصاد مقاومتی است

وی گفت: اگر در استان ها بر اساس اهداف و 
برنامه های اقتصاد مقاومتی اقدام شود به طور 
قطع شاخص های اقتصادی کشور ارتقا می یابد 

و از این برهه نیز عبور خواهیم کرد.
استاندار البرز افزود: با توجه به اینکه در هزاره 
تولید در حوزه  و  اشتغال  از  بزرگی  بار  سوم 
ارتباطات و فناوری اطلاعات است از این رو 
مدیریت این بخش باید با اشراف به برنامه های 

تعریف شده در این راستا حرکت کند.

ایجاد اشتغال، رونق تولید و تامین معیشت 
مردم از بزرگترین  مسئولیت های

ستاد اقتصاد مقاومتی است
دکتر شهبازی گفت: سیاست های نظام در 
حوزه اقتصاد مقاومتی ایجاد بسترهای رفاه و 
تسهیل در معیشت مردم، ایجاد اشتغال و رونق 
تولید در کنار بسترهای امن سیاسی، اجتماعی 

و همراه با شاخص های فرهنگی است.

صنعت البرز تبدیل به فرصتی مغتنم برای 
کشور شده است

وی افزود: فعالیت های بخش صنعت در استان 
البرز تبدیل به فرصتی مغتنم برای اداره کشور 
شده است و همواره قشر مولد در کنار نظام 
حرکت کردند و پشتیبان کشور در عرصه های 

مختلف بوده و هستند.

نماینده ولی فقیه در استان البرز:
حماسه نهم دی ماه سرمایه اجتماعی 

نظام را نشان داد
نماینده ولی فقیه در استان البرز با اشاره به اینکه حماسه 9 دی 
سرمایه اجتماعی نظام را نشان داد، گفت: نهم دی ماه مربوط به 

قشر، حزب، گروه و جناح خاصی نیست.

به گزارش »دنیای هوادار«، آیت الله سید محمدمهدی حسینی 
همدانی در خطبه های این هفته نماز جمعه کرج ضمن تسلیت 
به مناسبت ارتحال آیت الله شاهرودی، اظهار کرد: به تعبیر رهبر 
معظم انقلاب ایشان استاد بزرگ حوزه و کارگزار باوفای نظام بودند.

وی در ادامه گفت: مراکز تصمیم ساز آمریکا پس از پیروزی انقلاب 
اسلامی رویکردهای مختلفی برای مواجه و مقابله با ایران داشته اند 

و سعی کردند ایران را تشویق به تسلیم و همکاری کنند.
خطیب جمعه کرج افزود: آمریکا وقتی دید زمینه تسلیم ایران 
فراهم نیست درصدد برآمدند تا از پیشرفت های کشور جلوگیری 
کنند و برای رسیدن به این هدف اقدام به ایجاد محدودیت های 

علمی و غیره کردند.
نماینده ولی فقیه با تأکید بر اینکه آمریکا برای براندازی نظام 
مقدس جمهوری اسلامی ایران برنامه ریزی می کند، گفت: وقتی 
دیدند گزینه های نظامی جواب نمی دهد مسیر را تغییر داده سعی 

کردند که نظام را از درون تغییر دهند.
آیت الله حسینی همدانی اضافه کرد: از هر فرصتی برای ضربه زدن 
استفاده می کنند، هدف آن ها استحاله از درون است برای تحقق 

این مهم بر تغییر باورها تأکید دارند.
نماینده ولی فقیه در استان البرز با بیان اینکه اتحاد مردم ایران با 
وجود همه کاستی ها، آمریکا و دوستانش را عصبانی کرده است، 
گفت: آمریکا علی رغم تلاشی که کرده است، نتوانسته اوضاع 

داخلی ایران را برهم زند.
آیت الله حسینی همدانی در بخش دیگری تأکید کرد: لازم است در 
نهم دی ماه امسال ارتباط همه جانبه مردم با نظام پررنگ دیده شود، 
گفت: نباید از خاطر ببریم که یوم الله نهم دی ماه به خاطر حضور 

مردم حماسی شد، نهم دی سرمایه اجتماعی نظام را نشان داد.
وی با اشاره به اینکه نهم دی ماه یعنی قدرت ملی، گفت: نهم دی ماه 
مربوط به قشر، حزب، گروه و جناح خاصی نبود همه آمدند تا با 

تدابیر رهبری از نظام دفاع کنند.
خطیب جمعه کرج گفت: حضور مردم در یوم الله نهم دی ماه صورت 

آمریکا را سیاه خواهد کرد.
آیت الله حسینی همدانی گفت: باید چرخ های صنعت به حرکت 
درآید و سرمایه گذاری ها توسعه پیدا کنند، مردم نیز از کالای داخلی 

حمایت کنند، مردم باید برای مبارزه با آمریکا کالای ایرانی بخرند.

آقایان !  خانومها !
دقت داشته باشید...

عموزاده عروس پسردایی که فامیل 
نیست. خواهر داماد دخترعمه برادر 
قدیم  از  که  هم  باجناق  ایضا.  هم 
شهره است به فامیل نبودن چه برسه 
به پسرش. داماد هم که اصلا هیچ. به 
قول بعضی ها قوم و خویش که هیچ، 
اصلا داخل آدم نیست. پس این چه 
بساطیه راه افتاده می گردن دنبال 

نسبتهای سببی و نسبی مسوولین از همه جا بی خبر...
اگر شما  این عزیزان؛  به جای  بگذارید  رو  بیایید خودتون  اصلا 
مسوولیتی در فلان نهاد یا سازمان دارید چه دلیلی داره که از انتصاب 
پسرتون یا پسر دامادتون یا دختر باجناقتون یا اصلا دامادتون و یا هر 
کس دیگه ای در اقوام دور و نزدیک در همون اداره یا ادارات دیگه 
یا هرجای دیگه با خبر باشید!!!؟ اینها همه کار دشمنان قسم خورده 
است و سیاه نماییه. وگرنه همه انتصابات تاکید می کنم همه بر اساس 
شایسته سالاریه. بیخود شلوغش کردین آقا. من از همین تریبون از 
همه مسئولانن و اقوام و دوستان و آشنایان و ارادتمندانشون از جانب 

همه شلوغ کارها عذرخواهی می کنم... والسلام!

خبر

کولیوند:
ترکیب هیات مرکزی نظارت بر 
انتخابات شوراها اصلاح می شود

رئیس کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها در مجلس، گفت: 
پیشنهاد شده تا جهت رفع هر شائیبه ای افرادی از قوه قضاییه، 
دیوان محاسبات و سازمان بازرسی کل کشور به هیات مرکزی 

نظارت بر انتخابات شوراها اضافه شوند.
محمدجواد کولیوند در گفت وگو با خبرنگار خبرگزاری خانه ملت، در 
خصوص دلایل اصلاح ساختاری هیات مرکزی نظارت بر انتخابات 
شوراهای اسلامی شهر و روستا، گفت: نظارت بر انتخابات شوراهای 
اسلامی شهر و روستا به موجب قانون تنها بر عهده مجلس است. 

شورای نگهبان هم نظارت بر انتخابات شوراها را نپذیرفته است.
نماینده مردم کرج در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه شورای 
انگهبان تنها بر روند انتخابات ریاست  جمهوری، مجلس شورای 
اسلامی و مجلس خبرگان رهبری نظارت می کند، تصریح کرد: 
از این رو سه نفر از کمیسیون امور داخلی و شوراها و دو نفر از 
کمیسیون اصل نود به انتخاب صحن علنی برای هیات مرکزی 

نظارت بر انتخاب شوراها برگزیده می شوند.
وی افزود: با توجه به اینکه در هر استان سه نفر از نمایندگان 
مجلس ناظر بر انتخابات شوراها هستند، فشارهای متعددی به آنها 
تحمیل می شود و در برخی موارد ممکن است شائبه هایی ایجاد 
شود لذا پیشنهاد شد تا هیات مرکزی نظارت بر انتخابات شوراها 

فراقوه ای شود.
کولیوند ادامه داد: از این رو در جریان اصلاح قانون شوراها پیشنهاد 
شد تا افرادی از دیوان محاسبات، قوه قضاییه و سازمان بازرسی کل 
کشور در هیات مرکزی نظارت بر انتخابات شوراها حضور داشته 
باشند تا هیچ شائبه ای پیرامون فعالیت این هیات نظارتی وجود 

نداشته باشد.

عضو شورای شهر کرج:
مشکلات زیست محیطی از چالش 

های کرج است
عضو شورای اسلامی شهر کرج گفت: مشکلات زیست محیطی 
از چالش های عمده کلانشهر کرج است که باید آموزش های 

پیشگیرانه را به هرم پائین سنی جمعیت هدایت کرد. 
محمد حسین خلیلی اردکانی، روز پنجشنبه در حاشیه همایش 
مدیریت سبز که با عنوان »کودک و زندگی سبز« در باشگاه 
فرهنگی و ورزشی میلاد کرج برگزار شد، اظهارداشت: کاهش 
مشکلات زیست محیطی از اولویت ها و برنامه های مدیریت 

شهری است هرچند چالش به آسانی قابل حل نیست.
این عضو شورا خاطر نشان کرد: کرج به لحاظ جمعیت ساختاری 
متفاوت از سایر مراکز استان ها دارد، چرا که مهاجرت های رویه 
و تردد بالای مسافران در جاده های مواصلاتی منطقه بر ساختار 

اجتماعی و زیست محیطی آن تاثیر گذاشته است.
خلیلی گفت: انتظار می رود تشکل های مردم نهاد و دوستدار 
محیط زیست بیش از پیش پا در عرصه فعالیت بگذارند برای 

کاهش آلودگی هوا و طبیعت استان البرز پیشگام شوند.

خبر

این  و  انقلاب  دوستداران  از  یکی  عنوان  به 
ملک و میهن اعتقاد دارم یکی از موفقیت های 
بزرگ دشمنان دولت ملت ایرانی جا انداختن 
یک دوگانه به شدت غلط و نادرست که همانا 
- حجاب اجباری و حجاب اختیاری- است  
در ذهن بخش کثیری از ملت ایران بوده است. 
دو گانه ای که از اساس بر یک تعریف معوج و 
ناراست از آزادی های اجتماعی و آزادی های 
اسلامی  غیر  ولو  ای  جامعه  هر  در  مشروع 
شکل گرفته و نه تنها اسباب گشایشی در 
بحث آزادی های اجتماعی مشروع در کشور 
نشده بلکه با تسلیحاتی کردن مسئله آن را 
به موضوعی غامض که اسباب دوقطبی کردن 
فضا را تهیه دیده تبدیل کرده است. ایجاد این 
ترمینولوژی غلط کانه حجاب غیر اجباری هم 
در اسلام وجود دارد و باید حاکمیت اسلامی 
را ملزم به حمایت از حجاب غیر اجباری کرد، 
همانقدر برای آزادی های اجتماعی مفید به 

فایده بوده است که موش برای پنیر!
بگذارید برایتان مسئله را موشکافی کنم. چه 

بخواهیم و چه نخواهیم در هیچ کجای دنیا 
پوشش غیر اجباری وجود ندارد و سطح این 
پوشش در همه جای دنیا توسط قوانینی که 
برمبنای عرف و اعتقادات جامعه تبیین شده 
»کنترل« می شود به عبارت ساده تر شما در 
آزاد ترین کشورهای دنیا از این حیث هم برای 
همان حداقل های پوشش قوانین محکمی 
مستوجب  ها  آن  شکستن  که  بینید  می 

عقوبت خواهد بود. 
حال برگردیم به جامعه خودمان که یک جامعه 
مسلمان با یک حاکمیت اسلامی برخواسته 
از نهاد همان جامعه مسلمین است و عرف و 
اعتقادات جمهور مسلمین در این جامعه بر 
آیندش انعکاس در قوانین مدنی کشور دارد. 
قطعا در چنین جامعه ای مسئله پوشش در 
عرف جامعه  آمیخته با مبحث حجاب اسلامی 
تبیین  به  ملزم  هم  و حاکمیت  بود  خواهد 
قوانینی برای پوشش افراد جامعه مبتنی بر 

همین عرف و مبحث خواهد بود.
حال وقتی فشارهای خارجی همراه با همراهی 
کسر قابل توجه ای از دستکم طیف هایی از 
طبقات جامعه دال بر به چالش کشیدن این 
از  و  تسلیحاتی  و  عریان  شکلی  به  مسئله 
غلط ترین راه وارد این داستان می شود و یک 
مبحث غلط به نام »حجاب اختیاری« به میان 
افکنده می شود که از اساس در فقه اسلامی 
جایی ندارد به نظر شما چه اتفاقی می افتد؟ 

پاسخ ساده است: حاکمیت مقاومت صد چندان 

می کند و مومنان هم نسبت به قضیه حساس 
تر و متعصب تر می شوند و جامعه به جای حل 
مسئله از راه درست به سمت دو قطبی شدن 
و رو در روی یکدیگر قرار گرفتن می رود و 
طبقه ای که محمل خواست رواداری در باب 
پوشش است ناخود آگاه به این نتیجه می رسد 
که باید برای نیل به خواسته های خود از کلیت 

نظام و حتی اسلام عبور کند.
اما از کدام راه باید این مسئله حل شود؟  اول 
اینکه باید بپذیریم ترمینولوژی حجاب اجباری 
و حجاب اختیاری نه تنها دستاوردی نداشته 
بلکه یک بمب جاسازی شده در بستر فکری 
جامعه ما از سوی دشمنان این سرزمین به 
از  خاصی  طبقات  بدنه  کردن  جدا  هدف 
جامعه از حاکمیت ملی و یارگیری از آن ها 
برای جبهه ضد منافع ملی بوده که باید هرچه 

زودتر خنثی و امحا شود.
دوم اینکه باید بزرگانی از حوزه و دانشگاه وارد 
شوند و خواست رواداری در باب پوشش را به 
شکل آکادمیک تبیین کنند و آن را به میان 
اندازند . فی المثل سوالی که می توان برای شروع 
بحث در این باب داشت این است که ایا حاکمیت 
اسلامی اولا : می تواند در باب پوشش دست به 
وضع قوانین تعزیر بزند و دوما: ولو با مثبت بودن 
جواب به سوال اول حدود و ثغور این تعزیر تا 
کجاست و حاکمیت تا کجا می تواند در این باب 
ورود کند؟ و سوما آیا با تغیر ماهیت فکری جامعه 
اسلامی فقه پویای شیعه که همیشه مبتنی بر 

آگاهی بر »زمان« بوده، از یافتن راهکاری در این 
باب یائسه است؟ آیا راهکارهای سلبی در باب 
حجاب توانسته تا به امروز حاکمیت را در باب 
اشاعه هر چه بیشتر این معروف یاری رساند و 
یا شاید باید به سمت راهکارهای ایجابی بیشتر 
رفت تا جامعه نسبت به این معروف »این مقدار 
از طبقات  بزرگی  مقاومت« دستکم در کسر 

متوسط شهری نشان ندهد؟  
به هر روی، پوشش به واسطه اینکه مسئله ای 
در سپهر علنی جامعه است، موضوعی پیچیده 
مختلف  موضوعات  از  کثیری  با   که  است 
حتی در سطوح امنیت ملی تنیدگی یافته و 
باید با آن به شکلی علمی و آکادمیک و از 
سر عقلانیت برخورد کرد تا دشمن نتواند از 
این مقر مجالی برای ضربه زنی به اتحاد دولت 

ملت ایرانی یابد.
آرام  شکلی  به  جامعه  که  است  واضح  پر 
حاکمیت  از  را  خود  حق  به  های  خواسته 
مطالبه گری می کند و وظیفه بزرگان است 
که با کوتاه کردن دست اجانب و اجامیری که 
هرگز نیت خیر برای این کهن بوم و بر و ملت 
هفت هزار ساله اش نداشته اند، با ریل گذاری 
درست مسیر مطالبه گری جامعه را به سمت 
خیر ملک و ملت رهنمون کنند و نگذارند 
دشمنان وجودی این سرزمین با دست اندازی 
بر ذهن و دل ملت، آن ها را از مسیر اعتدال 
و احترام خارج کنند و  اسباب چنگ اندازی 

خود به صورت منافع ملی کشور گردانند.

امیر سرتیپ نامی در کرج: 
روزی نیست که آمریکا در حال 
دسیسه برای ایران اسلامی نباشد

جانشین مرکز راهبردی ارتش جمهوری اسلامی با بیان اینکه روزی 
نیست که آمریکا در حال دسیسه برای ایران اسلامی نباشد،گفت: 
بدون تردید آینده بسیار روشنی در پیش روی جمهوری اسلامی 

ایران قرار دارد.
به گزارش »دنیای هوادار«، امیر سرتیپ محمدحسن نامی در 
مراسم گرامیداشت یوم الله نهم دی که روز گذشته در مسجد جامع 
محمدشهر کرج برگزار شد، اظهار داشت: نهم دی  مردم ولایتمدار 
با هوشمندی ویژه صحنه بزرگی خلق کردند که توجه جهانیان را 

به خود جلب کرد. 
 جانشین مرکز راهبردی ارتش جمهوری اسلامی با بیان اینکه آن 
چیزی که برخی از روزها را برجسته می کند, مردم شرافتمند و 
ولایتمدارند که این روزها را به روز تاریخی تبدیل کردند، بیان کرد: 
با تدابیر رهبری و دور اندیشی ایشان و بصیرت و همراهی ملت ایران 

این توطئه خنثی شد.
وی با بیان اینکه برخی ستادهای فتنه از برخی سفارتخانه ها هدایت 
می شد،گفت: یکسری که در انتخابات ریاست جمهوری پیروز هم 
نبودند ادعای تقلب را مطرح کردند، اما این افراد, اندک و فریب 
خورده بودند که با دشمن دست داده و کمر بسته بودند که انقلاب 
را ساقط کنند و تدبیر رهبری معظم تمام معادلات برنامه ریزی شده 

را نقش بر آب کرد.
نامی با بیان اینکه انقلاب دسیسه های مختلفی را پشت سر گذاشته 
و به سلامت از آن عبور کرده است، متذکر شد: خنثی شدن تمام 
توطئه های دشمن بر  اساس هوشیاری و آگاهی مردم بود و از 
طرفی نباید از نقش رهبری انقلاب در خنثی کردن این توطئه های 

دشمنان چشم پوشید.
وزیر اسبق ارتباطات گفت: آمریکا در طول سال های بعد از انقلاب 
چند  میلیارد دلار هزینه کرد و نزدیک به 4700 نفر کشته داده و 

علی رغم این همه هزینه هیچ دستاوردی به دست نیاورد.
وی ادامه داد: طراحی داعش با انگلیس, مدیریت آن با آمریکا و 
هزینه  های آن توسط دولت عربستان انجام شد و هدف آنها امنیت 
دائم برای اسرائیل و توسعه سرزمین ها از نیل تا فرات و  سومین 

هدف دستیابی به مراکز مهم انرژی جهان بود.
وی ادامه داد: جنگ جهانی سوم در مقیاس کوچک انجام شد و 
تصمیم آنها بر این بود که بعد از دو سال  این 7 اقلیم به 11 اقلیم 
تبدیل شود و این تدبیر الهی فرمانده کل قوا بود که این توطئه ها را 
خنثی کرد. نامی با بیان اینکه در روزهای اول شرایط برای مبارزه با 
داعش بسیار سخت بود، عنوان کرد: در مجامع استکبار از قدرت و 

درایت سردار بزرگ سلیمانی سخن به میان می آید.
وی با بیان اینکه فضای مجازی هم فضایی برای تبلیغات بود که 
با هدف جنگ روانی ایجاد شده بود،گفت: اکثر این رسانه ها تحت 
تسلط سازمانهای امنیتی اسراییل هستند و با فضای مجازی داعش 
فراخوان آموزش و هدایت نیرو می داد و جنگ روانی آنها هم در این 
فضا انجام شد و این عملیات روانی با کمک صهیونیسم بین الملل 

به وقوع پیوست.
سرتیپ نامی با بیان اینکه  این دشمنان هنوز هم دست از شیطنت 
برنداشته اند، متذکر شد: ترامپ سه شنبه شب به صورت مخفی وارد 
عراق شد و این نشان از عظمت انقلاب اسلامی و پیروزی محور 

مقاومت است و این پیروزی ادامه دارد.

خبر

رئیس هیات موتورسواری و اتومبیلرانی سپاه امام حسن مجتبی )ع( استان البرز گفت: این مسابقات برای نخستین بار به مناسبت یوم الله 9 دی برگزار شده که هدف از برگزاری 
آن آشنایی جوانان با این حماسه ماندگار است. غلامرضا رضوانی اظهار داشت: این مسابقات با شرکت 60 موتورسیکلت سوار در 2 کلاس موتور تریل و 2 کلاس موتور کراس 

برگزار شد که در نهایت تمام این شرکت کنندگان در یک مسابقه آزاد به نام »سوپر« با هم به رقابت می پردازند. 

مسابقات موتورسواری جام 9 دی در البرز برگزار شد

نطق در وقت دستور

       حجاب: اجباری یا اختیاری؟ 

در جستجوی مسیر درست مطالبه گری

استاندار البرز: 

البرز باید در شرایط خاص 
برای رفاه و معیشت مردم 

برنامه داشته باشد

رضا تواضعی

علی  ساجدی

سوژه  روز
خدایا چه گلهایی پرپر شدند و چه ...

نگهبان درب فرودگاه اهواز از ورود او به داخل ممانعت کرد، او 
بدون اهانت به نگهبان برگشت و در آن گرمای سوزان حدود 
فرودگاه  وقت  مسئول  به  نشست.  جدول  روی  ساعت  نیم 
اطلاع دادند دم درب مهمان دارد. او رفت و با کمال تعجب 
شهید عباس بابایی را دید که راحت روی زمین نشسته. پس 
از سلام و احوال پرسی، گفت که جناب بابایی چرا تو این 
گرما اینجا نشستی؟  خیلی آرام و متواضع پاسخ داد: این 
نگهبان بنده خدا گفت هواپیما روی باند است و شما نمی 
توانی وارد شوی من هم منتظر ماندم تا مانع پرواز نشوم. 
در صورتیکه شهید بابایی فرمانده معاون عملیات وقت نهاجا 
بودند. نه به نگهبان اهانت کرد و نه خواستار تنبیه او شد، 
را مورد  از مسئول وقت فرودگاه خواست که نگهبان  بلکه 
تشویق قرار دهد! چقدر این شرایط در این روزها به صورت 
»معکوس« آشناست. درست مثل نماینده سراوان! خدایا چه 

گلهایی پرپر شدند و چه ...
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

دولت در لایحه پیشنهادی  سال 98 به دستگاه های اجرایی اجازه داده حداکثر تا 10 درصد نیروهای  مازاد خود را در صورت موافقت نیرو جابه جا کرده و در غیراین صورت نسبت شهری
به بازخرید،  بازنشستگی و فسخ قرارداد آنها اقدام کنند .  به گزارش »دنیای هوادار«، طبق تبصره 20 لایحه بودجه 1398  دستگاه های اجرایی مکلفند همه اطلاعات حقوق، 
فوق العاده های مستمر و غیرمستمر کارکنان  رسمی، پیمانی و قراردادی خود را در اختیار سازمان برنامه و بودجه، اداری و استخدامی کشور  و وزارت امور اقتصادی و دارایی قرار دهند . 

تعدیل 10 درصد کارمندان دولت 

شیراز صاحب پلیس فضای سبز شد
پلیس فضای سبز در شیراز راه اندازی شد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از صدا و سیما، مرکز فارس، 
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری شیراز گفت: 
این اقدام با هدف حفاظت از فضای سبز آغاز شده است و طبق 
آیین نامه ای که در راستای مجازات و برخورد با متخلفان فضاهای 
سیز منعقد شده است با متخلفان آسیب به فضاهای سبز شهری به 

شدت برخورد خواهد شد.
میرزاوند افزود: شهروندان اخبار تخریب فضای سبز را به سامانه 

137 گزارش دهند.
وی افزود: همچنین برای جلوگیری از سلیقه محوری قراردادهای 
و  الکترونیکی  صورت  به  بخش  این  پیمانکاران  با  سبز  فضای 

هوشمند می شود.
میرزاوند با اشاره به این که همه درختان معابر شهری پلاک کوبی 
بر  بیشتری  با پلاک کوبی درختان نظارت  خواهند شد، گفت: 

فضاهای سبز شهری خواهد شد.
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری شیراز گفت: 
همچنین با همکاری فضای سبزبا شهرداری های مناطق 11 گانه 
شیراز، عید 98 فضایی متفاوت تر و زیباتر از سال قبل را در شیراز 

شاهد خواهیم بود.

با درایت و حساسیت
آب مصرف کنید!

با وجودی  که پاییز امسال شاهد افزایش بارندگی ها نسبت به سال 
گذشته بوده ایم اما هم چنان وضعیت سدهای ایران تعریفی ندارد 
و هنوز در برخی از استان ها همچون یزد، اردبیل و سیستان و 

بلوچستان با بارش هایی کمتر از حد نرمال مواجهیم.

به  گزارش »دنیای هوادار« به نقل از همشهری، در پاییز پر باران 
امسال، حدود 92 میلی متر بارندگی در کشور ثبت شد که این 
حجم از بارش نسبت به میانگین 50 سال اخیر حدود 46 درصد 
افزایش نشان می دهد؛ این رقم ها به طور خاص در مقایسه با پاییز 
کم بارش و خشک سال گذشته که در همین زمان حدود 30 

میلی متر بود، رشدی برابر 213 درصد داشته است.
با این وجود، وزارت نیرو بیانیه ای را منتشر و تاکید کرده است که 
به دلیل خشکسالی طولانی مدت گذشته و خشک بودن اراضی، 
بارندگی کم تر به روان آب تبدیل شده است. همین امر باعث شده 
که تغییرات چندانی در موجودی مخازن سدهای کشور اتفاق 
نیفتد و کماکان حجم برخی از سدها هم چون دوستی، کوثر و 
زاینده رود که تامین کننده آب شرب شهرها هستند، نسبت به سال 

گذشته کاهش داشته باشد.
به طور کلی باید گفت که تعداد 178 سد بزرگ در کشور وجود 
دارد که بر اساس اعلام شرکت مدیریت منابع آب ایران، از ابتدای 
مهر تا ششم آذر امسال، هنوز تعداد 96 سد )معادل 54 درصد( 

کمتر از 40 درصد آب ذخیره شده دارند.
بر اساس ارزیابی صورت گرفته، از میزان ورود روان آب ها به سدهای 
کشور در آذر سال جاری، 5.61 میلیارد متر مکعب میزان ورودی 
به مخزن سدهای کشور در سال آبی 98-97 بوده که نسبت به 
سال آبی 97-96 از رشد 105 درصدی برخوردار بوده است. بر 
همین اساس، حجم ذخیره مخازن سدها در سال آبی 98-97 به 
میزان 21.94 میلیارد مترمکعب گزارش شده که در مقایسه با سال 

قبل پنج درصد افزایش یافته است.
در همین راستا رضا اردکانیان - وزیر نیرو - معتقد است اگرچه 
بارش های اخیر مناسب بوده است، ولی با توجه به خشکسالی های 
اخیر باید استفاده صحیح از منابع آبی مورد توجه مردم و مسئولان 
باشد چرا که درصورت خروج از چرخه خشکسالی، چندین سال 
طول می کشد تا منابع آبی مناسب را به دست بیاوریم و با وجود 
افزایش بارندگی های اخیر کشور، در بخش تنظیم آب کشاورزی و 

آشامیدنی از سدها با کاهش روبرو هستیم.
هم چنین هدایت فهمی - معاون دفتر برنامه ریزی کلان آب و آبفای 
وزارت نیرو - در این باره گفت: علی رغم این که پاییز امسال شاهد 
افزایش بارندگی ها در ایران هستیم، اما به دلیل این که خشکسالی 
ایران از 15 سال پیش نهادینه شده، نمی توان به بهبود وضعیت 
خشکسالی امید داشت و باید گفت که افزایش بارندگی در پاییز 
یک سال، به معنای سال آبی پربار نیست، ممکن است در زمستان 

و بهار شاهد کمبود بارندگی ها در ایران باشیم.
در چنین شرایطی، وزارت نیرو بر اساس پیش بینی ها درباره استمرار 
شرایط کم آبی از سال های گذشته و شرایط بارش در سال آبی 
جاری، اقدام های خود را برای رفع تنش آبی در مصارف مختلف 

و به خصوص در بخش آب شرب، برنامه ریزی و اجرا کرده است.
طبق اعلام مراجع رسمی، برخلاف بارش های مناسب و گاهی 
سیل آسا در دو ماه ابتدایی فصل پاییز، وضعیت بارش در فصل 
زمستان در محدوده نرمال تا کمتر از نرمال پیش بینی شده که این 
موضوع نیازمند توجه و دقت ویژه در سال آتی، مدیریت مصرف در 
حوزه های مختلف شرب، کشاورزی و صنعت و اساسا همراهی همه 
ارکان دولتی و آحاد مردم است. لذا از تمامی هم وطنان ارجمند 
تقاضا شده برای بهره مندی همگان از نعمت ارزشمند آب، درایت و 

حساسیت لازم را در مصرف به کار گیرند.

تغییر ساعت  کاری ادارات دولتی کابل 
به خاطر آلودگی هوا

وزارت کار و  امور اجتماعی افغانستان اعلام کرد که در هماهنگی 
با اداره  ملی حفاظت محیط زیست این کشور ساعت  کاری ادارات 
و وزارتخانه ها را به دلیل جلوگیری از تشدید آلودگی هوا در شهر 

کابل، تغییر داده است.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، بر اساس اعلامیه این 
وزارت که روز سه شنبه منتشر شد، ساعت کاری 14 وزارتخانه و 
هشت اداره دولتی از 8:30 صبح تا 4:30 بعد از ظهر و شماری 
دیگر نیز از ساعت 7:30 صبح الی 3:30 بعد از ظهر تعیین شده 
است. انتظار می رود این تغییر از آلودگی بیشتر هوا در پایتخت 

جلوگیری کند.
قبل از این ساعت کاری این ادارات از 8 صبح تا 4 بعد از ظهر و 7 

صبح تا 3 بعد از ظهر بود.

محیط زیست

آیا کاهش ساعات کاری
بهره وری را زیاد می کند؟

ما  به  گذشته  از  که  است  یادگاری  ساعته   40 کاری  هفته 
رسیده است. اما تحقیقات نشان می دهد اجبار کارمندان به کار 
کردن به این مقدار ساعت برای سلامتی آنها مضر است و برای 
شرکت نیز خسارت آور خواهد بود. پژوهش ها نشان داده است 
که بهره وری با ساعت کاری کمتر آسیب نمی بیند. مطالعه ای 
روی  توسعه«  و  اقتصادی  همکاری های  »سازمان  ازسوی  که 
کشورهای عضو در سال 2016 انجام شد نشان داد که زمانی 
افراد ساعات کمتری را کار می کنند، بهره وری افزایش می یابد. 
مطالعه ای دیگر که در سال 2014 از سوی دانشگاه استنفورد 
انجام شده بود نیز نشان داد که ارتباط اندکی بین تعداد ساعات 
کاری و بهره وری وجود دارد و حتی بیان کرد که وقتی افراد 50 
ساعت کار می کنند نتایج کاری آنها شروع به افول می کند. در 
مقاله پیش رو قصد داریم بیان کنیم که چگونه می توان یک روز 

کاری کوتاه تر و بهره ورتر ایجاد کرد؟
روزهای کاری 8 ساعته از سوسیالیسم قرن 19 میلادی شروع 
سازمان ها  که  ساعاتی  برای  بالایی  حد  هیچ  که  زمانی  شد. 
می توانستند از کارگران کارخانه ها تقاضا کنند، وجود نداشت و 
انقلاب صنعتی در حالی رخ داد که کودکان شش ساله در حال 
کار کردن در معادن زغال سنگ بودند و اتحادیه های کارگری در 
آمریکا برای تصویب هفته کاری 40ساعته به شدت در تلاش 
بودند و در نهایت آن را به عنوان بخشی از »قانون استانداردهای 
 Fair Labor( .کاری منصفانه در سال 1938 « تصویب کردند
در  کار  نیروی  قوانین  از  یکی   1938 Standards Act of
و  دستمزد  حداقل  برای  حقی  که  آمریکاست  متحده  ایالات 
پرداخت اضافه کاری برای افرادی که بیش از 40 ساعت در هفته 

کار می کنند، ایجاد می کند.(
از آن زمان تغییرات زیادی رخ داده است. اینترنت اساسا روش 
زندگی، کار و تفریح ما را تغییر داده و ماهیت کار نیز به طور وسیعی 
از وظایف الگوریتمی به وظایف ابتکاری که نیاز به تفکر نقادانه، حل 
مساله و خلاقیت دارد، تحول یافته است. در توضیح و تفاوت این 
 algorithmic( دو وظیفه باید بگوییم که در وظایف الگوریتمی
از  شما  وظایف  این گونه  در  است.  تعریف شده  فرآیند   )tasks
مجموعه ای از دستورالعمل های یک مسیر مشخص پیروی می کنید 
 )tasks heuristic ( تا به یک نتیجه برسید. اما وظایف ابتکاری
عکس این است و هیچ الگوریتمی برای آن وجود ندارد. شما ایده ها 
و استراتژی ها را ایجاد می کنید و تا زمانی که به راه حل برسید مدام 

فرضیه سازی و تجربه می کنید.
پرفروش  کتاب  نویسنده  و  سازمانی  روان شناس  گرنت،  آدام 
»نوآفرینی: چگونه افراد ناهمرنگ دنیا را تغییر می دهند« می گوید 
که »هرچه مشاغل پیچیده تر و خلاقانه تر باشد، توجه به ساعات کار 
کمتر صورت می گیرد.« اما به  رغم اینها، روز کاری هشت ساعته هنوز 

در دنیای کار حکمرانی می کند.
کار ابتکاری نیاز به افرادی دارد که دچار حالت فیزیولوژیکی 
تچان )flow( شوند؛ وضعیتی که توسط روانشناس آمریکایی-
مجارستانی به نام میهالی چیک سنت میهالی در سال 1975 
ابداع شد. تچان در واقع یک وضعیت روانی است که فرد به طور 
کامل، تمام قوا و حواس خود را در یک نقطه متمرکز می کند 
و از تمام نیرو و انرژی خود در جهت هدف استفاده می کند؛ 
بی آنکه نگران نتیجه نهایی کار باشد. در واقع در این حالت فرد 
به طور کامل در یک فعالیت غوطه ور می شود. شرکت مکنزی 
در مطالعه 10 ساله خود دریافته است که مدیران اجرایی برتر، 
زمانی که در وضعیت تچان قرار می گیرند، بیش از 500 درصد 

بهره وری بیشتری دارند.
کامل  به طور  که  افرادی  که  شد  داده  نشان  مطالعه  این  در 
به کار  چالش  یا  هدف  یک  راستای  در  را  خود  توانمندی های 
می گیرند، آن چیزی را خلق می کنند که ما به آن تچان می گوییم. 
از همه مهم تر، این تحقیق نشان داد افرادی که مکررا آن را تجربه 
می کنند، بهره ورتر هستند و رضایت بیشتری از کارشان نسبت به 
سایرین کسب می کنند. آنها برای خودشان اهدافی تعیین می کنند 
بی نهایتی  انرژی  نتیجه  در  و  ببرند  بالا  را  توانمندی های شان  تا 
کسب می کنند.مطالعه ای دیگر که توسط دانشمندان در شرکت 
Advanced Brain Monitoring انجام شد نیز نشان داد که 
بودن در وضعیت تچان میزان زمانی که برای آموزش یک تیرانداز 
مبتدی و تبدیل او به سطح یک کارشناس صرف می کنید را به 

نصف کاهش می دهد.

 برنامه روز کاری یک کارمند به چه شکل است؟
  جلسات طولانی، برای بحث در مورد مسائلی که معمولا می تواند 

به طور مجازی در زمان استراحت فرد انجام شود.
دفاتر  توسط  زیادی  تا حد  که  نشده،  برنامه ریزی  وقفه های    
و  پیام رسان  پلتفرم های   ،)open-plan offices( باز  کاری 
ایجاد  هوشمند  گوشی های  و  دسکتاپ  روی  نوتیفیکیشن های 

می شود.
تصمیمات  برای  وب  فضای  در  غیرضروری  جست وجوهای    

غیرمهم.
در  افتخار  نوعی  که خود  ایمیل ها،  تمام  به خواندن  اعتیاد    
محیط های کاری به حساب می آید اما نشانه ای از مقدم قرار دادن 

اهداف سایر افراد بر اهداف خود است.
  سفر کردن، اغلب در مسافت های طولانی، برای ملاقات رودررو با 

افراد، در حالی که یک تماس تلفنی کفایت می کند.
  جایگزینی بین وظایف به طور مداوم.

  تلف کردن زمان روی یک وظیفه خاص، آن هم پس از اینکه 
اکثر ارزش آن ارسال شده است.

  وظایف ابتدایی و اجرایی
طبق مطالعه گرنت »افراد زمان بسیار زیادی را در محیط کار 
تلف می کنند.« »من معتقدم که در اکثر مشاغل، افراد با 6 
ساعت کار متمرکز بیش از 8 ساعت کار غیرمتمرکز نتیجه 

می گیرند.«
من به مدت دو هفته تجربه روز کاری شش ساعته را با تیمم در 
شرکت Collective Campus که یک تسریع کننده نوآوری 
در ملبورن است داشتم. روز کاری کوتاه تر، تیم را مجبور به 
اولویت بندی کارآتر، محدود کردن وقفه ها و فعالیت در سطح 
به مراتب سنجیده تر برای چند ساعت اول روز کرد. این تیم 
افزایش  موارد  برخی  در  و  حفظ  را  کارش  کیفیت  و  کمیت 
داد و کارمندان گزارش دادند که در حالت ذهنی بهتری قرار 
گرفته اند و زمان بیشتری برای استراحت، خانواده، دوستان و 

سایر فعالیت ها دارند.
استیو گلاوسکی
 مترجم: آناهیتا جمشیدنژاد

یادداشت

معاون وزیر راه وشهرسازی اعلام کرد: طبق 
محلات  ساکنان  از  شده  انجام  مطالعات 
بالغ  رقمی  که  بهسازی  و  نوسازی  هدف 
اختصاص  خود  به  را  نفر  میلیون   20 بر 
مسکونی  واحد  میلیون   5 در  و   می دهند 
زندگی می کنند، حدود 5/ 3 میلیون واحد 

آن دچار بدمسکنی بوده و نیازمند نوسازی و 
مقاوم سازی هستند.

به گزارش »دنیای هوادار«، هوشنگ عشایری 
با بیان اینکه بالغ بر 90 درصد از خاک ایران 
در نوار زلزله واقع شده و 33 نوع از 43 بلای 
طبیعی ثبت شده در جهان در کشور ما به 
وقوع می پیوندد، گفت: طی سال جاری بالغ 
بر 120 زلزله بالای 4 ریشتر در کشور حادث 
شده که تمامی آنها و حتی حوادثی که احتمال 
وقوع آنها برای آینده پیش بینی می شود، بدون 
شک توجه خاص مدیران شهری به موضوع 
تاب آوری شهری و همچنین پایداری شهرها 

را می طلبد. 
وی با تاکید براینکه بالغ بر 30 درصد جمعیت 
شهری کشور در حدود 20 درصد از مساحت 
شهری ساکن هستند، گفت: مطالعات نشان 
محلات  ساکنان  جمعیتی  تراکم  می دهد 
هدف بازآفرینی نسبت به سایر نقاط شهری 
کمی بالاتر بوده و باید مورد توجه قرار گیرد. 
را  مساله  این  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 
ضرورتی برای دولت جهت حرکت به سمت 
و  دانست  شهری  بازآفرینی  برنامه  تدوین 
افزود: تلاش داریم تا بخش قابل توجهی از 
مشکلات را در اجرای برنامه بازآفرینی شهری 

برطرف سازیم.

معاون وزیر راه وشهرسازی اعلام کرد؛

سکونت بدمسکن  ها  در 5/ 3 میلیون  واحد فرسوده

روند زمان برَ و فرساینده صدور پروانه یکی 
گلایه  مورد  همواره  که  مواردی ست  از 
شهروندان بوده است. به همین دلیل لایحه 
پروانه«  صدور  فرآیند  اصلاح  و  »تسهیل 
معماری،  کمیسیون  در  چهارشنبه  صبح 
شهرسازی و بافت های فرسوده شورای شهر 

کرج به ریاست احد رسولی مطرح شد.

به گزارش »دنیای هوادار«، احمدی پرگو 
در توضیح این لایحه گفت: به دلیل وجود 
صدور  کرج  شهرداری  در  واحد  نرم افزار 
انجام  ممکن  زمان  کم ترین  در  پروانه 
می شود اما مشکل اینجاست که تنها نهاد 
ادارات  و  نیست  پروانه  صدور  در  دخیل 
مهندسی  نظام  سازمان  جمله  از  دیگری 

ساختمان نیز درگیر هستند.
معاون شهرسازی و معماری شهرداری کرج 
ادامه داد: در حال حاضر دستور نقشه ظرف 
می شود  صادر  شهرداری  توسط  روز  یک 
و  اشغال  سطح  میزان  متراژ،  طبقات،  و 
از  تا پس  ارائه می شود  مالک  به  کاربری 

ارائه نقشه توسط مالک با طرح تفصیلی 
انطباق داده شود. اما تنها شهرداری مرجع 
صدور پروانه نیست؛ نقشه معماری، سازه، 
مهندسان ناظر و ... بر عهده  نظام مهندسی 
است که از عهده  شهرداری خارج است و 

این روند معمولا چند ماه زمان می برََد.
و  معماری  کمیسیون  رئیس  رسولی؛ 
شهرسازی شورای شهر کرج با بیان اینکه 
کلیات لایحه مورد قبول است در راستای 
مخالفت برخی اعضا با تبصره ماده 1 لایحه 
قید  بر صدور »پیش پروانه« گفت:  مبنی 
پیش پروانه باید حذف شود و پروانه ساخت 
پروانه  صدور  از  پس  شود.  آن  جایگزین 
صدور پروانه ساخت، مالک شش ماه وقت 
دارد که نقشه ها و مدارک را ارائه دهد. اگر 
در مهلت مقرر مالک قادر به ارائه مدارک 
نباشد باید برای اخذ پروانه ساخت جدید 

طبق مقررات روز اقدام کند.
طرح  کلیات  با  اعضا  رای گیری،  از  پس 
از ویرایش  بنا شد پس  موافقت کردند و 

نهایی، این لایحه در صحن ارائه شود.

روند صدور پروانه در کرج اصلاح می شود
پیش  نطق  در  قاسمی  حاجی   مهدی 
معماری،  کمیسیون  پنجمین  دستور  از 
شهرسازی و بافت های فرسوده شورای شهر 
که به ریاست  احد رسولی برگزار شد از 
معاون شهرسازی و معماری شهرداری کرج 
در خصوص روند مطالعات امکان سنجی، 
تهیه و اجرای طرح های پیاده راه در کرج 

توضیح خواست.

پرگو؛  احمدی  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
شهرداری  معماری  و  شهرسازی  معاون 
اصلاح  در  بودجه  ردیف  اختصاص  از  کرج 
پیاده راه سازی  برای  کرج  شهرداری  بودجه 
نظر  از  گفت:  و  داد  خبر  آزادی  خیابان 
و  پیگیری  خیابان  این  کارهای  شهرسازی 
سایر  پیاده راه سازی  برای  است.  انجام شده 
معابر نیز مهندسان مشاور در حال مطالعه 
تایید،  صورتِ  در  تا  هستند  امکان سنجی 
این طرح در دستور کار قرار گیرد . بنا شد 
مستندات مربوط به پیش بینیِ اتمام و بهره 
برداری از این طرح ها در جلسه آتی ارائه شود.

شهر  اسلامی  شورای  رئیس  زارع؛  عباس 
کرج نیز در نطق پیش از دستورِ خود در 
خصوص »بازدیدهای یک پارچه« که بناست 
فرآیند آن توسط سازمان فاوا شهرداری کرج 
تعریف شود گفت: باید به سمتِ بازدید واحد 
حرکت کنیم تا همه موارد جز موارد خاص 
توسط یک نفر مورد بازدید قرار گیرد. چنین 
اقدامی سبب تسهیل و سالم سازی امور و از 
بین برُدن روند بروکراتیک بین شهرداری و 

سازمان های مختلف خواهد شد.

خیابان آزادی کرج پیاده راه خواهد شد

میراث فرهنگی، صنایع دستی  رئیس سازمان 
و گردشگری درباره آخرین وضعیت تخریب 
آثار بافت تاریخی شیراز و اقداماتی که سازمان 
متبوعش در این زمینه انجام داده است، گفت: 
تخریبی  اقدامات  توسعه  طرح  در  متاسفانه 
زیادی انجام شده بود که البته مربوط به گذشته 
است. اخیرا نیز دو سه مورد تخریب ساختمان 
گزارش شد که بلافاصله وارد عمل شدیم و 
اقداماتی در این باره انجام دادیم و خوشبختانه 
با پیگیری های صورت گرفته، حکم قضایی در 

این زمینه صادر شد.

ایسنا،  از  نقل  به  به گزارش »دنیای هوادار« 
نشست  حاشیه  در  که  مونسان  علی اصغر 
تخصصی فرماندهان و معاونان یگان حفاظت 
میراث فرهنگی و در جمع خبرنگاران سخن 
می گفت، همچنین از استاندار فارس و دادستان 
خواست به این موضوع وارد شوند و اظهار کرد: 
»تخریب بنای تاریخی به بهانه توسعه به هیچ 

عنوان پذیرفتنی نیست و اتفاقا از بین بردن 
میراث تاریخی اقدامی ضد توسعه است که باید 

در مقابل آن ایستاد.«
 معاون رئیس جمهوری با بیان اینکه پس 
از اعلام گزارش تخریب این آثار بلافاصله 

حضور  با  میراث فرهنگی  امنیت  کمیته 
نماینده هایی از قوه قضائیه، وزارت اطلاعات، 
وزارت کشور و... جلسه تشکیل داد، افزود: 
»در این جلسات بررسی های لازم انجام و 
تخریب ها  این  جلوی  باید  که  شد  تاکید 

گرفته شود؛ ضمن اینکه موارد تخریبی نیز 
باید عین به عین بازسازی شود.«

مونسان با بیان اینکه حکم قضایی صادر شده 
در این خصوص قطعی است، خاطرنشان کرد: 
»امیدوارم دیگر کسی به خودش اجازه تخریب 
آثار تاریخی را ندهد.« وی با اشاره به اینکه بافت 
میراث فرهنگی  کنترل  تحت  شیراز  تاریخی 
همین  از  استفاده  با  »ما  شد:  یادآور  است، 
خودمان  نظارتی  دستگاه های  و  کنترل ها 
توانستیم مستندات را تهیه و عاملان تخریب 

را شناسایی کنیم.« 
همچنین  میراث فرهنگی  سازمان  رئیس 
مسکن  وزارت  و  شهرداری  ورود  لزوم  بر 
این  پیگیری  و  زمینه  این  در  شهرسازی  و 
تخریب ها از سوی این نهادها تاکید و تصریح 
و  راه  وقت  وزیر   - آخوندی  »آقای  کرد: 
شهرسازی - با حساسیت ویژه این موضوع را 
پیگیری می کرد و امیدوارم که آقای اسلامی 

نیز پیگیر این مساله باشد.«

رئیس سازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری عنوان کرد؛

حکم قضایی علیه تخریب بافت تاریخی شیراز

تاکید  با  و شهرسازی گفت:  راه  وزیر  معاون 
وزیر راه و شهرسازی تلاش داریم تا سیاست 
بازآفرینی را در سندهای توسعه شهری وارد و 

بین آنها هم پیوندی ایجاد کنیم.

پایگاه  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
خبری وزارت راه و شهرسازی، محمد سعید 
ایزدی دبیر شورای عالی شهرسازی و معماری 
ایران روز گذشته، در کارگاه بازآفرینی شهری 
گفت: نگاه رویکردی، سیاستی و برنامه محوری 
به  می توان  که  است  متفاوتی  جایگاه  سه 
بازآفرینی شهری داشت و از این منظر بسیار 
مهم است که با چه نگاهی به بازآفرینی شهری 

توجه داریم.
معاون وزیر راه و شهرسازی با یادآوری اینکه 
شهرهای کنونی کشور مسائل و مشکلاتی 
دارند که آن مشکلات، ابعاد مختلفی از جمله 
زندگی  قابلیت  و  پذیری  زیست  کیفیت، 
کرده اند،  مواجه  مخاطره  با  را  شهرها  در 
کنونی  شهرهای  وضعیت  کرد:  خاطرنشان 
در  آمار  آخرین  اساس  بر  و  نیست  مناسب 

حدود 30 درصد از شهرهای ما دچار انباشتی 
از مشکلات عدیده در حوزه شهری از جمله 
بافت های فرسوده و سکونتگاه های غیررسمی 
هستند. به همین دلیل نیازمند آن هستیم تا 
نگاهمان را نسبت به برنامه ریزی های شهری 
و کمی تغییر دهیم و به کیفیت زندگی در 

شهرها بیشتر توجه کنیم.
تدوین طرح های  و  تهیه  از  انتقاد  با  ایزدی 
توسعه شهری در سه دهه گذشته با نگاه بالا 
به پایین و عدم توجه به واقعیت های موجود 
یادآور شد: تا مدت ها تهیه طرح های توسعه 
شهری بر اساس تعیین افق جمعیتی بود و 
زمین،  نوسازی  طرح های  طریق  از  عموما 
تعلق  شهرها  توسعه  به  رشد  برای  مکانی 
می گرفت؛ اما با این رویکرد همگان بر این 
واقعیت صحه می گذاریم که طرح های توسعه 
شهری با موفقیت روبه رو نبودند و با مفهوم 
شورای  دبیر  نیافتند.  توسعه  شهرها  کیفی 
عالی شهرسازی و معماری ایران تصریح کرد: 
تلاش می کنیم تا در تدوین طرح های شهری 
نگاهمان با تمرکز و تاکید بر مفهوم بازآفرینی 

شهری مطابقت داشته باشد.
که  هستیم  شاهد  متاسفانه  گفت:  وی 
کلان شهرها  فعال  گسل های  روی  بر 
پمپ  همچون  پرمخاطره ای  کاربری های 
بنزین و منابع ذخیره نفت و گاز شناسایی 
به  نامه ای  طی  دلیل  همین  به  و  شده اند 
شهرداری تهران این مورد را تذکر داده ایم 
ساخت و ساز  ادامه  از  که  داریم  انتظار  و 
روی حریم گسل های پرخطر پرهیز شود. 
وی فرونشست زمین را از دیگر مشکلات 
شهرها به دلیل برداشت بی رویه از آب های 
طرح  در  افزود:  و  کرد  عنوان  زیرزمینی 
ساماندهی تهران، فرونشست ها بررسی شده 
است و در حال یافتن راهکارهایی برای حل 
ایزدی جنوب  بحران شهری هستیم.  این 
شهر تهران را نسبت به این مخاطره بسیار 
آسیب پذیر خواند و خواستار فهم درست از 
تصریح  بازآفرینی شهری شد. وی  مفهوم 
کرد: بخشی از توجه ما در بازآفرینی شهری 
پیش نگری  و  پیشگیری  به  معطوف  باید 
اختصاص  درمان  به  دیگر  بخش  و  باشد 

گفت:  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون  یابد. 
در این زمینه از کارشناسان و دیدگاه های 
راهکارهایی  یافتن  که درصدد  کارشناسی 
برای حل مشکلات شهرهای خود هستند، 

حمایت می کنیم.

معاون وزیر راه و شهرسازی خبر داد؛

ورود بازآفرینی شهری به سند توسعه شهرها

عکس تزئینی است

نسترن کیوان پور
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هنری

الگوبرداری کورکورانه ایران از بالیوود؛
پیش به سوی فاجعه !

بازیگران  دستمزد  نوشتیم  ما  وقتی 
و  است  معقول  حد  از  بیش  ایرانی 
بخش بزرگی از بودجه یک فیلم را می 
بلعد، عده ای به ما خرده گرفتند که 
در همه جای دنیا این چنین است و 
صنعت های بزرگ سینمایی در دنیا 
به  هم  »بالیوود«  و  »هالیوود«  مثل 
آن  های  دستمزد  خود  های  ستاره 
چنانی می دهند و بخش بزرگی از بودجه های تولید فیلمشان را به 
ستاره های فیلم اختصاص می دهند که بخاطر هجوم طرفداران آن 
ستاره ها هم برگشت مالی برایشان اتفاق می افتد و خیلی در این چرخه 

ضرر نمی بینند و به راحتی وارد پروسه تولید فیلم بعدی می شوند.
اما این ادعا اساسا کامل نیست و فقط بخشی از ماجرا را پوشش 
می دهد. اول اینکه، چنین اتفاقی تنها در »بالیوود« می افتد. سینمای 
هند بخاطر »ستاره محور« بودن و اساسا اهمیت بازیگر و ستاره در 
فیلم های هندی، بین 50 تا 80 درصد کل بودجه فیلم را به عنوان 
دستمزد به بازیگران ستاره اختصاص می دهند و در نهایت بی عدالتی، 
دریافت  عنوان دستمزد  به  فقط یک درصد  و  فقط  نویسندگان 
می کنند. یعنی یک هنرپیشه بالیوودی 80 برابر نویسنده فیلمی را که 
او در آن ایفای نقش می کند به جیب می زند. آیا تکرار این الگو چیزی 

کمتر از یک فاجعه است؟
این نظام از تولید انبوه جریان فیلمسازی بالیوود می آید. به این دلیل 
که نویسندگان درگذشته مبلغ نسبتا کمتری دریافت می کردند، مجبور 
می شدند به کار انبوه و پروژه های چندگانه و به اصطلاح سری کاری 
روی بیاورند؛ چون دستمزد تنها فیلم نامه یک فیلم کفاف زندگی آن ها 
را نمی داد و به تولید انبوه روی می آوردند که این مساله بر کیفیت آثار 
تاثیر منفی می گذارد. بی تردید یکی از علل تولید این چنین بالا و 
خارج از ظرفیت فیلم در بالیوود، همین وجود و نوشتن فیلمنامه های 
پر شمار است که نویسندگان مجبورند برای امرار معاش به آن روی 
بیاورند. اما در هالیوود این چنین است. نهایت دستمزدی که حتی یک 
سوپراستار ممکن است از یک فیلم دریافت کند، تنها 20 درصد از 
بودجه فیلم است و برخی موارد خاص است که از این رقم بالاتر می 
رود اما در حالت معمول یک ستاره بیست درصد از پول تزریق شده به 
کل فیلم را دریافت می کند. نتیجه اش می شود همین چیزی که سال 

هاست از هالیوود می بینیم ؛ یعنی رشد و پیشرفت روزافزون سینما.
حالا شما کلاهتان را قاضی کنید؛ سینمای ما به کدام سمت در 
حرکت است؟ مگر جز این است که نویسنده های ما تا می توانند 
می نویسند که یک وقت آخر ماه چیزی برای خوردن داشته باشند. 
باید قبول کرد که نویسندگی در ایران از ضعیف ترین قشرهای فعال 

در هنر هفتم است.

یادداشت

فیلم هایی که کریسمس اکران می شوند؛
هالیوود در زمستان گرم می شود!

بازگشت مری پاپینز  
فیلمی که اتفاقاتش 25 سال بعد از فیلم کلاسیک »مری پاپینز« 
دیزنی محصول 1964 رخ می دهد. دنباله ای که راب مارشال بر 
آن فیلم صمیمانه دوران رکود اقتصادی ساخته به نسخه اریجینال 
کاملا نزدیک است. امیلی بلانت ستاره فیلم موزیکال قبلی مارشال 
یعنی »به درون جنگل« )Into the woods( در نقش اصلی است 
و لین مانوئل میراندا نقش همان لندنی فقیر شادمان را دارد که 
چراغ های خیابان را روشن می کند و اصلا فیلم را او جلو می برد. این 
دو نفر پاداش زندگی خواهر و برادر غمگین نسخه اصلی هستند که 
حالا بزرگ شده اند یعنی جین )با بازی امیلی مورتیمر( و مایکل 
بنکس )با بازی بن ویشا(. دو نفری که ناامیدانه تلاش می کنند تا 
خانه پدری قدیمی شان را در چری لین تری نجات بدهند. این فیلم 
موزیکال که به طرز شایسته ای بر پایه رویا بنا شده از لحاظ بصری 

نوآورانه و گرم و جذاب است.

معاون رییس جمهور
آدام مک کی با بازیگر اسکاری اش برای فیلم »رکود بزرگ« یعنی 
کریستین بیل به میدان برگشته است. بیل برای این نقش مجبور 
شده 40 پوند وزن اضافه کند و رنج زیادی متحمل شده. مجبور شده 
دندان مصنوعی بگذارد و گریم سنگینی را تحمل کند تا نقش دیک 
چنی، سیاستمدار زیرکی را بازی کند که توسط همسر قو ی اش، لین 
)که نقش اش را ایمی آدامز بازی می کند( همیشه و در همه دوره های 
زندگی اش پشتیبانی شده است. چنی برای چهار دهه در واشنگتن 
دی.سی بر سریر قدرت بود و جورج دبلیو بوش را به سمت ریاست 

جمهوری سوق داد. نقش بوش را سام راکول بازی می کند. 

نابودگر
این تریلر محکم از کارین کوزاما یک نوآر سرسختانه است. )فیل هی 
و مت مانفردی فیلمنامه اش را نوشته اند(. جوری طراحی شده که 
همه توانایی های ستاره هالیوود یعنی نیکول کیدمن را نشان دهد. 
او شایستگی این را دارد که برای نقش اصلی این فیلم که لایه های 
زیادی دارد مورد ستایش قرار بگیرد. یک پلیس کهنه کار اهل 
لس آنجلس که ورزشکار، سرسخت و در عین حال آسیب پذیر است. 
او با گناه هایی که در گذشته انجام داده مواجه می شود. گناهانی 
که می تواند روی شوهر سابقش و دختر نوجوان عصبانی اش تاثیر 
بگذارد. تصور اینکه کسی بتواند بازی بهتری از کیدمن در این نقش 

ارائه بدهد کار دشواری است.

استن و اولی
این تصویر نیش دار از کمدین های پا به سن گذاشته کلاسیک، 
استن لورل ) با بازی استیو کوگان( و الیور هاردی )با بازی جان 
سی.رایلی( ماجرای آنها را در تور سال 1953 روایت می کند که در 
انگلستان برگزار شد. رابطه رفیقانه میان دو مرد تماشاگران مسن تر 
اعضای  باید روی عمیق ترین احساسات  و  را جلب خواهد کرد 
مسن تر آکادمی اسکار هم کار کند. آنهایی که دوئت درخشان لورل 
و هاردی را به یاد می  آورند. کوگان و رایلی نه تنها حضور درخشان 
لورل و هاردی را روی صحنه را به ارث بردند و به تصویر کشیدند 
که علاوه بر آن آشکار کردند این دو هنرمند چقدر عمیق یکدیگر 

را دوست داشتند.

خبر

جزئیات یک اجرای متفاوت؛
»فصل سکوت« به تالار وحدت رسید

)آهنگساز،  هراتی  فرهاد 
ارکستر(  رهبر  و  نوازنده 
اجرای  و  رونمایی  از  پس 
چندین برنامه از آلبوم »فصل 
روز  سکوت« ساعت 21:30 
تازه ترین  دی   23 یکشنبه 
کنسرت این پروژه را همراه 
با گروه کُر »نامیرا« در قالبی 

متفاوت روی صحنه می برد.

هراتی درباره جزییات کنسرت 
پیش رو توضیح داد: سال 96 

کنسرت تئاتر »فصل سکوت« در فرهنگسرای نیاوران تهران روی 
صحنه رفت و خوشبختانه با استقبال خوب مخاطبان نیز مواجه 
شد. پس از این اجرا ما در اردیبهشت سال 97 بود که موفق به 
رونمایی از آلبوم »فصل سکوت« شدیم و پس از برگزاری مراسم 
رونمایی بود که اجراهای زنده ای از این پروژه را ابتدا در کافه گالری 
نیاوران سپس در فضای باز هتل استقلال و بعد از آن در شهر رشت 
برپا کردیم. حالا پس از بازخوردهای بسیار مثبتی که از مخاطبان 
دریافت شد، تصمیم گرفتیم تا این بار همراه با گروه کُر »نامیرا« 
اجرای زنده دیگری را با قالبی متفاوت در تالار وحدت روی صحنه 
ببریم که این بار تک نوازی پیانو با همراهی گروه کُر خواهد بود. به 
عبارتی؛ من برای کنسرت تهران اثر جدیدی را برای کُر نوشتم که 

برایم تجربه بسیار متفاوتی از آلبوم »فصل سکوت« است.
او افزود: براساس برنامه ریزی هایی که انجام گرفته قبل از برگزاری 
کنسرت تهران، اجرای زنده ای را روز 14 دی ماه در سالن سیتی 
سنتر اصفهان خواهیم داشت که این کنسرت نیز به تهیه کنندگی 
موسسه »نغمه سرای پارسیان« میزبان دوستداران موسیقی است. 
البته تفاوتی که این کنسرت با کنسرت تهران دارد، اجرای تکنوازی 
پیانو بدون همراهی گروه کُر است که با ویژگی های متفاوتی روی 
صحنه خواهد رفت. توضیح اینکه هم در اجراهای تهران و هم در 
اجرای اصفهان فرید حامدی به عنوان کارگردان هنری پروژه در 
کنارم حضور دارد و علاوه بر ساخت تیزر، طراحی پوستر و موارد 

تبلیغی طراحی صحنه اثر را نیز به عهده خواهد داشت.
فرهاد هراتی اردیبهشت سال جاری با هدف تولید اثری متفاوت و 
تجربی در عرصه موسیقی بی کلام آلبوم »فصل سکوت« را منتشر 
کرد. این هنرمند که طی سال های گذشته چه در قالب انفرادی و چه 
به عنوان رهبر گروه کُر»نامیرا« فعالیت هایی با خوانندگان و نوازندگان 
کشورمان داشته با انتشار دل نوشته ای به دغدغه های خود برای 
تولید این آلبوم بی کلام اشاره کرد و گفت: سکوت آدمی، آمیخته ای 
از سرفصل های رنگین زندگی است. ورق هایی آغشته به ناکامی ها 
و کامیابی ها. کتابی قطور از شکست ها و پیروزی ها. عجیب ترین 
و شگفت انگیزترین دریافت های ما از جهان هستی. ما همواره در 
سکوت بزرگ می شویم و سکوت ما روز به روز بزرگ تر. فصل سکوت 
روایتگر مسیر تبدیل سکوت به فریاد است و تصمیم برای دستیابی 

به نهراسیدن و حرف زدن و باور آنکه من هنوز زنده ام و امیدوار.
کنسرت »فصل سکوت« به نوازندگی پیانو فرهاد هراتی و همراهی 
گروه کُر »نامیرا« ساعت 21:30 روز یکشنبه 23 دی به همت 

موسسه »آوای هنر« در تالار وحدت تهران برگزار می شود.

خبر

فیلمبرداری فیلم سینمایی »بی حسی موضعی« به کارگردانی حسین مهکام و تهیه کنندگی حبیب رضایی بعد از 33 جلسه به پایان رسید.
پیش تولید طولانی مدت فیلم باعث شد فیلمبرداری بدون وقفه و طبق برنامه ریزی پیش برود و با توجه به تدوین همزمان، نسخه ای از فیلم به زودی در اختیار هیات 

انتخاب قرار خواهد گرفت تا اولین نمایش فیلم در سی و هفتمین جشنواره فیلم فجر باشد.

فیلمبرداری »بی حسی موضعی« به پایان رسید

»دنیای هوادار« از سریال های در حال تولید گزارش می دهد؛

شبکه  نمایش خانگی
در تسخیر ستاره ها

»نهنگ آبی« )فریدون جیرانی(
تاریخ دقیق آغاز پخش سریال »نهنگ آبی« 
مشخص شده است. این سریال شبکه نمایش 
به پخش خواهد  آغاز  از 18 دی ماه  خانگی 
کارگردانی  به  آبی«  »نهنگ  سریال  کرد. 
فریدون جیرانی، تهیه کنندگی سعید ملکان 
و نویسندگی بهرام توکلی جلوی دوربین رفته 
است. تاکنون اطلاعات مشخصی از داستان این 
سریال شبکه نمایش خانگی منتشر نشده اما 
در شبکه های اجتماعی این سریال اطلاعات 
مختلفی درباره شخصیت ها منتشر شده است. 
سریل »نهنگ آبی« لیلا حاتمی، ساعد سهیلی، 
ویشکا  یاری،  حسین  آذرنگ،  رضا  حمید 
آسایش، مجید مظفری، فرهاد آئیش، مصطفی 
زمانی، ماهور الوند، آزاده صمدی، الهام کردا، 
پریوش نظریه، ستاره پسیانی و دیبا زاهدی را 

به عنوان بازیگر دارد.
هنوز خلاصه داستان »نهنگ آبی« مشخص 
نیست. این سریال جدیدترین ساخته کارگردان 
کهنه کار فریدون جیرانی است، و داستانش در 

فضایی معمایی و رازآلود می گذرد.
فریدون جیرانی پیش از این فیلم هایی مانند 
»پارک وی«، »شام آخر«، »صورتی« و »قرمز« 
را ساخته است. سعید ملکان نیز سابقه تهیه ی 
فیلم هایی مانند »تنگه  ابوقریب«، »ابد و یک 
روز« و »برادرم خسرو« را دارد. بهرام توکلی، 
نویسنده سریال »نهنگ آبی« سابقه ساخت 
فیلم های »پابرهنه در بهشت«، »پرسه در مه«، 
»اینجا بدون من«، »من دیه گو مارادونا هستم« 
و »تنگه ابوقریب« را دارد. توکلی اکنون مشغول 
ساخت فیلم »جهان پهلوان تختی« است. لیلا 
حاتمی، بازیگر سریال »نهنگ آبی« پیش از 
این در فیلم هایی مانند »رگ خواب«، »جدای 

نادر از سیمین« و اخیرا »بمب؛ یک عاشقانه« 
بازی کرده است. 

 
»ن.خ« )سعید آقاخانی(

اولیه ای  طرح  تنابنده  محسن  پیش  مدتی 
نوشت  »اسقاطی«  نام  با  سریال  یک  برای 
که قرار بود سعید آقاخانی آن را کارگردانی 
کند. »خشایار الوند« چند قسمت ابتدایی این 
طرح را به نگارش درآورد اما پس از مدتی او 
و محسن تنابنده به دلایلی از این پروژه جدا 
شدند و قرار شد تا آقاخانی با گروه دیگری 
با  جدید  گروه  ببرد.   پیش  را  سریال  این 
سرپرستی امیر وفایی  در بازنویسی تا حدی از 
نوشته های الوند را حفظ کردند و کار را از سر 
گرفتند.  طرحی که محسن تنابنده به گروه 
ارائه داده بود »اسقاطی« نام داشت اما ظاهرا 
نام آن تغییر کرده است و با اسم جدید »ن.خ« 

تولید خواهد شد.
سریال »ن.خ« به کارگردانی سعید آقاخانی و 
تهیه کنندگی مهدی فرجی در نوروز 1398 
از شبکه یک سیما پخش خواهد شد و در 
سپری  را  تصویربرداری  مراحل  حاضر  حال 
می کند. به گفته مهدی فرجی سعید آقاخانی، 
حمیدرضا آذرنگ، علی صادقی، هومن حاجی 
نظام  نعیمه  منصور،  فریده سپاه  عبداللهی، 
دوست، سیاوش مفیدی و سیروس میمنت در 
آن ایفای نقش می کنند. فیلمنامه این سریال 
به قلم امیر وفایی به نگارش درآمده است و به 
زودی بازیگران دیگری به این مجموعه اضافه 

خواهند شد.
مجموعه تلویزیونی »ن . خ« کاری از گروه 
فیلم و سریال شبکه یک سیما است که در 
16 قسمت50 دقیقه ای برای پخش در ایام 

نوروز 98 تولید می شود.

»ستایش 3«  )سعید سلطانی(
»ستایش 3« ادامه همان فصل دوم است. با 
توجه به اینکه داستان فصل سوم از فردای 
همان پایان فصل دوم شروع می شود، کاراکتر 
اما  ایفا می کند.  ستایش را نرگس محمدی 
مشکلی که وجود دارد این است که این بازیگر 
در سریال آقای تخت کشیان حضور دارد و قرار 
بود قراردادش خرداد ماه تمام شود اما ظاهرا 

کار آن ها طول کشیده است.
آیا  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  روشن روان 
وقفه ای که در تولید فاز 2 و 3 ایجاد شده 
است، مخاطب را سردرگم نمی کند، توضیح 
ایجاد  مشکلی  اما  است  افتاده  وقفه ای  داد: 
که چند قسمت خلاصه  کرد؛ چرا  نخواهد 
ادامه می دهیم.  می رویم و بعد فصل سه را 
تاکنون نیز 300 دقیقه از کار تصویربرداری 

شده است.
به جهت اینکه کار تولید »ستایش« به طول 
می انجامد، این مجموعه سال 98 پخش خواهد 
شد. از قرار معلوم یک ماه دیگر از تولید سریال 
نیز باقی مانده است و اوایل اسفندماه کم کم 

آماده پخش خواهد شد.
قسمت اول سریال »ستایش« به کارگردانی 
سعید سلطانی، سال 1388 ساخته شد. به 
گفته کارگردان و بازیگران مجموعه، بانی و 
طراح این سریال ایرج قادری بوده است. پخش 
سری اول این مجموعه از آذر ماه 1389 آغاز 
شد و در آبان 1390 به پایان رسید. پس از 
پخش  مجموعه،  این  از  قسمت  پخش 44 
سری دوم ستایش از دی 1392 آغاز شد و 

در 24 مرداد 1393 به پایان رسید.

چون  بازیگرانی  نقش  ایفای  با  »ستایش« 
داریوش ارجمند، جمشید مشایخی، محمود 
عزیزی، زهرا سعیدی، شیوا خنیاگر، نرگس 
سلوکی،  مهدی  پاکدل،  مهدی  محمدی، 
... جمعه  و  رامسین کبریتی  تیرانداز،  سیما 
آنتن شبکه  شب ها حدود یک ساعت روی 
سه می رفت؛ سریالی که علاوه بر معرفی چند 
بازیگر از جمله نرگس محمدی، توانست اقبال 

نسبی مخاطبان را جلب کند.

»دل«  )منوچهرهادی(
منوچهر هادی از جمله کارگردان های نامدار و 
فعال کشورمان از ساخت سریال جدیدی تحت 
عنوان سریال دل خبر داد. وی همچنین عنوان 
نمود که این سریال با همکاری عوامل سریال 
این سریال  اما  عاشقانه ساخته خواهد شد. 
بخش دوم عاشقانه نمی باشد، بلکه عاشقانه ای 

دیگر از منوچهر هادی است.
سریال »دل«، مجموعه ای به نویسندگی بابک 
و میثم کایدان، کارگردانی منوچهر هادی و 
نجفی، جدیدترین  اکبر  علی  کنندگی  تهیه 
سریال در حال تولید به دست منوچهر هادی 
است که قرار است یک ملودرام عاشقانه را روایت 
کند. پیش بینی شده است که این سریال به 
از  یکی  عاشقانه   - درام  ژانر  بودن  دارا  دلیل 

سریال های پر بازدید سال 98 خواهد بود.
به  توان  می  سریال  این  بازیگران  جمله  از 
هنرمندانی چون ساره بیات، هومن سیدی و ... 
اشاره نمود. قرار بود »محمدرضا گلزار« نیز در 
این سریال ایفای نقش کند که حضور او در این 
پروژه منتفی شده است. و دلیل عدم همکاری 
مهناز افشار در این سریال نیز ممنوع التصویری 

وی می باشد.

»گتسبی بزرگ«
::  اسکار فیتزجرالد  ::

کتاب »گتسبی بزرگ« با عنوان 
 The Great Gatsby اصلی
و  ماندگارترین  از  یکی 
پرفروش ترین کتاب های ادبیات 
آمریکا است. کتابی که تاکنون 
بیشتر از 25 میلیون نسخه از 

آن به فروش رفته است.
مترجم کتاب درباره بزرگی رمان 
»گتسبی  »کتاب  می نویسد: 
بزرگ« در سال 1925 منتشر 
شد، اما در اواسط درهه 1940 جلب توجه کرد و سپس آن را 
یکی از برترین رمان های قرن خواندند، آن هم در سرزمینی که 
در نیمه اول قرن بیستم بهترین رمان ها و بهترین نویسنده ها را به 
جهان عرضه کرده بود. »گتسبی بزرگ« همتایان چندانی در میان 
رمان های قرن بیستم ندارد و فقط چند اثر از ویلیام فاکنر، ارنست 

همینگوی، ویلا کاتر و تئودور درایزر در کنار آن قرار می گیرند.«
در پشت جلد، قسمتی از متن کتاب آمده است: »لابد احساس 
می کرد که دنیای گرم گذشته را از دست داده و برای دیرزیستن 
با رویایی یگانه بهای گزافی پرداخته است. لابد از میان برگ های 
ترسناک به آسمانی ناآشنا نگاه می کرد و به خود می لرزید از این که 
می دید چه چیز بدقواره ای است گل سرخ و چه سرد است آفتاب بر 

چمن نورسته ...«
شروع رمان، شاید یکی از جذاب ترین و تامل  برانگیزترین شروع هایی 
بخواند: »در سال هایی که جوان تر و  باشد که هرکسی می تواند 
زودرنج تر بودم، پدرم نصیحتی به من کرد که هنوز آن را در ذهنم 
مرور می کنم. پدرم گفته بود هر وقت دیدی که می خوای از کسی 
ایراد بگیری فقط یادت باشه که آدم های دنیا همه این موقعیت ها رو 

نداشتن که تو داری. «
داستان این رمان از زبان کاراوی روایت می شود. فردی که همسایه 
گتسبی بزرگ است. اما داستان کتاب با دیدار کاراوی با عموزاده خود، 
دِیزی و شوهرش آغاز می شود. تام که اشراف زاده ای ثروتمند است 
زندگی تجملاتی و خوشی را در کنار همسرش تجربه می کند. در 
مقابل گتسبی یک جوان بسیار موفق و پولدار است و کسی از گذشته 
او چیزی نمی داند. این مرد جوان همواره مشغول خوشگذرانی و 
برگزاری مهمانی های بزرگ و باشکوه است. مهمانی هایی که هر 

کسی می تواند در آن ها شرکت کند و شاد باشد.
کشف شخصیت گتسبی و کارهای او یکی از مواردی است که 
خواندن این کتاب را جذاب می کند. مخصوصا که در ابتدای رمان 
هیچ خبری از گتسبی نیست و خواننده با خود فکر می کند که 

گتسبی قرار است چگونه و به چه شکل وارد داستان شود.

معرفی کتاب

که  روزهایی  در   - سیفی  محمدحسین 
سینمای ایران پرُ شده از فیلم های کمدی 
»خنثی« و اساسا مبتذلی که هیچ ایده ای را 
جز »خنداندن مخاطب به هرقیمتی« دنبال 
نمی کنند، اکران شدن یک کمدی سیاسی که 
پر از طعنه های نیش دار به سیاست مملکت 
است، می تواند موهبتی بزرگ و ارزشمند باشد 
که قبل از تماشای فیلم هم آدم را امیدوار می 
کند که حداقل به چیزی فراتر از تماشای »لس 
آنجلس تهران« یا »وای آمپول« نشسته و قرار 
است کنار زهرخند هایی که به حال و روز 
کشورش می زند، کمی هم آگاهی پیدا کند و 

شاید با حال خوش سینما را ترک کند.
»مارموز« جدیدترین ساخته »کمال تبریزی« 
دوباره سراغ یک  ها  از مدت  است که پس 
کمدی خط قرمزی و تند و تیز رفته اما این 
بار نه به نویسندگی »پیمان قاسمخانی« بلکه 
فیلمنامه را »آیدین سیار سریع«، طنز نویس 

روزنامه ها و مجلات معتبر نوشته است.
با  صمدی«  الله  »قدرت  ماجرای  »مارموز« 
بازی حامد بهداد است که قصد دارد کاندید 
انتخابات مجلس شود و خود را نماینده حزب 
قرمز معرفی می کند. اما وقتی قرمزها او را پس 
می زنند، به واسطه قهرمان بازی ساختگی که 

در می آورد، مانند حزب باد، به حزب رقیب 
یعنی آبی می پیوندد و با آن ها وارد انتخابات 
می شود. با ورود او به انتخابات، هر بار یک 
دردسر جدید برای حزب و خودش بوجود می 
آورد تا اینکه در نهایت کارش به زندان و خارج 
از کشور و... می افتد. همانطور که گفته شد، 
فیلمنامه را یک  طنزنویس نوشته و نه یک 
فیلمنامه نویس حرفه ای، فلذا مشکل فیلم از 

همین جا آغاز می شود.
»مارموز« ایده و موقعیت های کمدی خوب و 
قابل قبولی دارد اما دقیقا از همین جا ضربه می 
خورد. نویسنده و سازندگان اثر آن قدر دلباخته 
این موقعیت ها هستند که قصه و اهمیت 
پیشروی آن را در لا به لای موقعیت هایشان از 
دست داده و گم می کنند. به خصوص از نیمه 
دوم فیلم و فصل »خروج از کشور قدرت« که 
اساسا موقعیت های کمدی و طنز تلخ سیاسی 
فیلم هم ته کشیده و نه قصه پیش می رود و 
نه آن بمباران شوخی های سیاسی نیمه اول 
فیلم ادامه دارد و اساسا موضوع فیلم به ورطه 
یک تم فرعی مهاجرت ایرانی ها به خارج می 
افتد و خیال می کند می تواند با کار کردن 
با  و شوخی  خارج  های  رستوران  در  قدرت 
سبیل های او یا... ریتم خنده هایی که در نیمه 

اول بنا گذاشته را حفظ کند اما مطلقا چنین 
اتفاقی نمی افتد.

تمامی  اساس  و  پایه  اما،  این  بر  علاوه 
کشمکش های فیلم بر اساس »اتفاق« است. 
ایراد  وقتی  تا  خود  خودی  به  مساله  این 
محسوب نمی شود، که گره های فیلم هم 
باز نشوند و فقط در  »اتفاقی« و دم دستی 
مرحله گره افکنی نویسنده به این اتفاقات تکیه 
کند و مایه های داستانش را پی ریزی کند. 
اتفاقی که در »مارموز« می افتد، در مرحله 
اول قابل قبول است اما وقتی نویسنده برای باز 
کردن گره هایش هم دست به دامن اتفاقاتی 
می شود که اساسا هیچ جایگاهی تا آن لحظه 
از قصه نداشته اند و تنها با گفتن یک جمله ما 
باید متوجه شویم که مثلا دو نفر با یکدیگر 
دوست بوده اند و حالا یکی شان به آن یکی 
خبر داده که سند وثیقه آزادی قدرت را چه 

کسی گذاشته است !
شاید اگر یک فیلمنامه نویس حرفه ای در کنار 
»آیدین سیار سریع« حضور می داشت تا سر 
و سامان درستی به این قصه در هم ریخته پر 
اتفاقی که در خلق کاراکترش ناتوان است و 
از نیمه دوم هم برای تعریف قصه اش لکنت 
می گیرد، بدهد. شاید اینگونه موقعیت های 

خلق شده ای که اکثرا خلاقیت و کوبندگی 
لازم برای خنده گرفتن و اثرگذاری را دارند، 
به هدر نمی رفتند و فیلم تبدیل به جهان 
موقعیت های صرف نمی شد و این خیال به 
مخاطب دست نمی داد که اساسا فیلمنامه 
نداشته و  به معنای حرفه ای آن وجود  ای 
کارگردان و سازندگان برای یک سری موقعیت 
کمیک که دکمه ها و زینت کار هستند، یک 
کت دوختند که اساسا کار غیر ممکنی است 
که هم دکمه ها حیف شدند و هم پارچه به کار 
رفته برای این کت که فکر نمی کنم ارزان هم 

تمام شده باشد.
باید دید. ارجاعات  این همه، »مارموز« را  با 
متعددی به شخصیت های سیاسی حال و 
گذشته کشورمان دارد که حاکی از تیزبینی 
خالقان اثر است که به خوبی از پس بازنمایی 
آن ها بدون عبور از خط قرمز ها بر آمده اند. 
در اکثر سکانس ها، مخاطب فیلمش را با کف 
شخصیت  فلان  شناختن  از  ناشی  سوت  و 
سیاسی در فیلم همراهی می کند که فکر 
می کنم این همان چیزی است که تبریزی 
و سیار سریع می خواستند به آن دست یابند. 
امیدواریم تجربه های این چنینی در سینمای 

ما بیشتر شود البته با قصه هایی محکم تر.

احسان بیگلری

اکثر  که  شرایطی  در  و  شویم  می  نزدیک  سال  اواخر  به 
های  پروژه  فجر  جشنواره  نزدیکی  دلیل  به  فیلمسازان 
به  است  ممکن  اند،  رسانده  اتمام  به  را  شان  سینمایی 
دلیل  همین  به  بیاورند.  روی  تلویزیون  و  سازی  سریال 
آمار سریال های در حال تولید فصل زمستان به طور قابل 
توجهی بالا رفته است. بخشی از آن بخاطر تولید برای نوروز 
صدا و سیما و بخشی از آن هم برای شبکه نمایش خانگی 
توسط سینما گران. به همین مناسبت، در دو قسمت جدا گانه نگاهی می اندازیم به 
سریال های در دست تولید که در قسمت اول به چهار سریال »نهنگ آبی«، »ستایش«، 

»دل« و »ن.خ« خواهیم پرداخت.

ریحانه تاج بخش

نقدی بر فیلم »مارموز« جدیدترین ساخته کمال تبریزی؛

در حسرت  موقعیت های از دست رفته
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

سبک زندگی

مهربانی های کوچک زندگی )1(
مهربانی های کوچک زندگی، حرف جدیدی نیست. سنتی است که 
سالهاست در همه  جای دنیا رایج است. محبت کردن به کسانی که 
الزاماً نمی توانند محبت ما را جبران کنند و حتی شاید هرگز ما را 

نبینند و نشناسند تا برایمان کاری انجام دهند.
زمانی، خریدن یک یا چند تنور نان نانوایی، سنت رایجی بود و 
حتی خیلی از ما، برای رفع مشکلاتمان، چنین نذری می کردیم. 
مهم نبود که چه کسی نان را می خرد. ثروتمند است یا فقیر. من را 
می شناسد یا نه. مهم این بود که در لحظه ای که پول را از جیبش 
در می آورد تا قیمت نان را حساب کند، می گفتند: امروز، چوب 

خط نانوایی را یک نفر خریده است.
نامهربان تر  به هم  ما نسبت  تدریج،  به  انکار کرد که  نمی توان 
شده ایم. خودمان را بیشتر از دیگران می بینیم. نمی توانیم بگوییم 
»مردم نامهربان تر شده اند«. چون مردم، چیزی خارج از جمع ما 

نیستند: مردم، همان خودمان هستیم.
از این شماره فهرست ساده ای از مهربانی های کوچک زندگی را، 
فراهم آورده ایم که اگر به دور و اطرافمان بنگریم حتما موارد بسیار 

دیگری هم می یابیم.
باهم مهربان باشیم تا زندگیمان سرشار از مهر شود.

  وقتی در پارکینگ به سمت ماشین خود می روید تا آن را 
بردارید به یک راننده ی سرگردان در جستجوی پارکینگ، بگویید 
که می تواند بیاید و جای شما پارک کند و او را به سمت محل 

ماشین خودتان هدایت کنید.
  وقتی در ترافیک خیابان یا جاده هستید و ماشین کناری، 
ناامیدانه راهنما می زند و به دنبال موقعیتی برای دور زدن یا تغییر 

خط می گردد، لحظه ای توقف کنید تا مسیرش را تغییر دهد.
  وقتی شبها، ماشینی در کوچه یا خیابان متوقف می شود و شما 
پشت آن معطل هستید، به جای چراغ زدن، چراغ ماشین خود را 
خاموش کنید تا مسافران یا اعضای خانواده اش برای پیاده شدن،  

هول نشوند.
  اگر در سوپرمارکت یا فروشگاه، خرید زیادی داریم و نفر بعد از 
ما در صف صندوق، یکی دو قلم کالا دارد، از او خواهش کنیم که 

قبل از ما، حساب کند.
  یک ظرف صابون مایع بخرید و در مسیر رانندگی خود در 

جاده، به دنبال یک دستشویی بگردید که به آن نیاز داشته باشد!
  وقتی در پایان مهمانی، صاحبخانه اصرار می کند که شما هیچ 
چیز نخوردید، شکلات خود را بردارید و آن را به دوست خود یا هر 

کس دیگری که بعداً می بینید بدهید.
  اگر پیرزن یا پیرمرد دستفروشی را دیدید که در خیابان یا 
مترو، فروشندگی می کند و مشخص بود که نان خودش را از 
این راه تامین می کند، می توانید بسته ی لیف یا جوراب او را 
بخرید،  اما از او نگیرید و بخواهید که آنها را میان دیگران، به 

رایگان توزیع کند
  برای مردهای بی خانمان یک وعده غذا تهیه کنیم. یا وقتی به 
صورت خانوادگی رستوران می رویم، یک ظرف غذای اضافی هم 
بگیریم. احتمالاً تا قبل از رسیدن به خانه، کسی را پیدا می کنیم 

که غذا را به او بدهیم. قطعاً لذت رستوران، چند برابر خواهد شد.
  اگر در فروشگاهی دستگاه های فروش اتوماتیک نوشیدنی یا 
قهوه یا ... وجود دارد، می توانید به دستگاه پول یک قهوه یا نوشابه 

را بدهید، اما چیزی نگیرید تا نفر بعدی، کمی شگفت زده شود!

و  سیستان  استان  در  چابهار  بندری  شهر 
بلوچستان همیشه مورد توجه مردم، چه از نظر 
سیاسی یا فرهنگی و گردشگری بوده است. با 
ما همراه باشید. چابهار یکی از شهرهای جنوب 
تنها  و  بلوچستان  و  سیستان  استان  شرقی 
بندر اقیانوسی ایران است که در کرانه دریای 
مکران و اقیانوس هند قرار دارد. این بندر یکی 
از مهم ترین چهارراه های کریدور شمال- جنوب 
بازرگانی جهانی است. چابهار علاوه بر موقعیت 
و  تاریخی  فراوان  دارای جاذبه های  بازرگانی، 
طبیعی است. آب وهوای این شهر و پیرامون آن 
همیشه بهاری و معتدل است و به همین دلیل 

چابهار )چهاربهار( نامیده می شود.
با هم دیدنی های چابهار را مرور می کنیم:

کوه های مینیاتوری
این کوه ها از دیدنی های حیرت انگیز چابهار به 
موازات ساحل از منطقه کچو تا نزدیکی خلیج 
گواتر کشیده شده و از پدیده های مورفولوژی 

این ناحیه محسوب می شود.

تالاب لیپار
این تالاب به تالاب صورتی نیز موسوم است 
و از مناطق زیبا و طبیعی منطقه است که با 
چشم اندازی فوق العاده در 15 کیلومتری شرق 
چابهار در نزدیکی روستای رمین و در مسیر جاده 
ساحلی چابهار-گواتر قرار گرفته است. وجود 
پرندگانی چون چنگر، فلامینگو، کشیم، انواع 
حواصیل، طاووسکن، باقرقره، تیهو، عقاب دشتی، 

زیبایی این منطقه را دوچندان نموده است.

مسجد جامع دزک
این مسجد در روستای دزک در 3 کیلومتری 

زمان ساخت  است.  واقع شده  شرق سراوان 
مسجد مشخص نیست. احتمال داده می شود 
که این مسجد به زمان دوران صفویه تعلق 
داشته باشد. مصالح به کار رفته در دیوارها و 
ستون ها از خشت وچینه و پوشش سقف از 

فرآورده های نخل و خرما و گز و کنار است.

موزه محلی چابهار
ساختمان قدیمی فرمانداری چابهار که از دوران 
قاجار به جا مانده، اکنون موزه محلی چابهار 
است. این بنا بر روی سکویی به ارتفاع یک و 
نیم متر و به وسعت حدود ششصد و پنجاه متر 
مربع بنا شده و دارای سه درب ورودی، مجموعه 
اتاق ها، راهرو و  ... است. بنا در دو طبقه ساخته 
شده است که قسمتی از آن بوسیله سکویی با 

سقف چوبی و ستون آهنی احاطه شده است.

غارهای بان مسیتی
غارهای بان مسیتی به مجموعه غارهایی در 
5 کیلومتری شمال باختری روستای تیس در 
دامنه کوه شهبازبند )در نزدیکی چابهار( گفته 
می شود. یک غار طبیعی و دو غار مصنوعی 
در کنار هم قرار دارند. غار اول طبیعی و به 
شکل نیم دایره و با استفاده از روش تراشکاری 
درون غار و دهانه آن توسعه پیدا کرده است. 
یک آرامگاه کوچک از گچ به صورت دوسطح 
افقی که بر روی یکدیگر قرار دارند و فاقد آثاری 
مانند سنگ نبشته، خط و لوحه در عمق یک 
متر از سطح غار دیده می شود که در گرد آن 

یک فضای کوچک وجود دارد.

قلعه پیروز گت
قلعه پیروز گت در بخش مرکزی پنج کیلومتری 

شمال غربی چابهار در روستای تیس قرار دارد. 
این اثر از دوره اشکانیان و ساسانیان است.

این دژ بر فراز تپه ای در میانه دره تیس واقع 
است. بلندی تپه از ارتفاع دو رشته کوه پیرامون 
تپه بیشتر نمی باشد. آثاری از برج ها در ضلع 

شمالی و جنوبی دیده می شود.

درخت مکرزن
درخت مکرزن که به انجیر معابد، لور و انجیر 
هندی نیز معروف است، نام درختی معروف در 

شهرهای چابهار و نیک شهر است.
این  گردشگری  جاذبه های  از  درخت  این 
از  گیاه  این  اصل  می آید.  به شمار  شهر  دو 
و  است  پهن  برگ های  دارای  و  شرقی  هند 
شاخه های آن به پایین سرازیر می شود و در 

لای شن ها ریشه می دواند.

گل افشان
شهرستان  حیرت انگیز  دیدنی های  از  یکی 
که  است  آن  گل افشان  کوه های  چابهار، 
مهم ترین آن ها در نقطه ای نزدیک به کنارک 
به نام بندر تنگ قرار دارد. کوه گل افشان بندر 
تنگ با ارتفاع تقریبی 100 متر و قطر قاعده 
کمی بیش از 100 متر در فاصله حدود 100 

کیلومتری شهرستان چابهار قرار دارد.

منطقه حفاظت شده گاندو
پرآب ترین  از  یکی  باهوکلات  رودخانه 
رودخانه های استان سیستان و بلوچستان و 
عامل اصلی حیات و زندگی در جنوب استان 

به حساب می آید.
 این رودخانه به ویژه به دلیل زیستگاه تمساح 

ایرانی اهمیت توریستی فراوان دارد.

این رودخانه آب های مناطق وسیعی از صفحات 
جنوبی شهرستان ایرانشهر )بخش های سرباز، 
بمپور، راسک( و شهرستان چابهار )بخش های 
دشتیاری قصر قند( را جمع آوری کرده و به 

دریای عمان سرازیر می کند.

مسجد جامع تیس
از مناطق دیدنی چابهار می توان از مسجد 
تیس نام برد؛ مسجد جامع تیس که از لحاظ 
معماری مانند مساجد کشورهای پاکستان 
و هندوستان است، مانند اکثر مساجد اهل 
تسنن یک مناره دارد. صحن این مسجد هر 
زائری را ولو برای اولین بار، به یاد تابلوهای 
پر از رنگ زیبا می اندازد. مناره و گنبدهایی 
که با رنگ های سبز و قرمز زیباتر شده اند 
منظم  شیشه کاری های  با  که  درب هایی  و 
به  چشم نواز  جلوهایی  رنگارنگ  نامنظم  و 
و  سفیدپوش  مردمانی  و  داده اند  مسجد 
بلوچ زبان که دوستانه و مهربان زائران را با 

لبخند نگاه می کنند.

بندر گواتر
در منتهی الیه جنوب شرقی ایران، در آخرین 
نقطه مرزی شهرستان چابهار و تماس با مرز 
پاکستان بندری کوچک و قدیمی اما زرخیز 
نام »گواتر« قرار گرفته است. گواتر، تکه  به 
کوچکی از محدوده سیستان و بلوچستان واقع 
در منتهی الیه جنوب شرقی سرزمین زرخیز 
ایران اسلامی، چون گوهر بهشتی در ساحل 

دریای عمان می درخشد.
مجاورت  در  گرفتن  قرار  واسطه  به  گواتر 
جنگل های حرا یکی از مناطق حفاظت شده 

محیط زیست به شمار می رود.

سبک زندگی

نشانه های رابطه عاطفی سالم
v هرکس می کوشد به دیگری در کشف نکات مثبت و توانمندی 

هایش کمک کند.
v هرکس می تواند خواسته هایش را به صراحت و صداقت مطرح 

کند.
v هریک از طرفین به همان اندازه که از دیگری تقاضای تغییرات 
مثبت دارند، برای پیشرفت خود در جهت مثبت فکری و رفتاری 

تلاش می کنند.
v فردیت در زوجیت حل نمی شود. فرصت تجربه همزمان یکی 

شدن و جداماندن ایجاد می شود.
v غرق شدن و تفکر در تنهایی و گفتگو کردن از خاطرات 

مشترک به یک اندازه لذتبخش است.
v هریک از طرفین از رشد و پیشرفت دیگری لذت می برد و 

حمایت می کند.
v قرار نیست یک نفر ناخدای کشتی باشد و دیگری در موتورخانه 

یا آشپزخانه مشغول کار باشد.
v طرفین یکدیگر را راهنمایی می کنند ولی کنترل نمی کنند. 

کسی ربات گوش به فرمان کس دیگری نیست.
v همراه بودن دوستان و نزدیکان در تفریحات و مسافرت ها لذت 

بخش است اما تنها شیوه تحمل پذیرکردن سفر و تفریح نیست.
v لازم نیست هریک از طرفین در تمام ساعات روز و تمام روزهای 

هفته، در تماس و در دسترس دیگری باشد.
v گوش دادن به دغدغه های دیگری حتی اگر آنها دغدغه من 

نیستند، لذت بخش و لااقل قابل تحمل است.
v رابطه عاطفی دنیای دیگری را بزرگتر می کند نه کوچکتر...

»قدرت فکر« )جلد اول(
کتاب »قدرت فکر« اثر دکتر ژوزف 
مورفی است که توسط هوشیار رزم 
آرا به فارسی ترجمه گردیده است 
که بیش از 21 چاپ رفته و یکی 
از برترین کتاب های روانشناسی 

است.
»قدرت فکر« پژوهشی در زمینه 
ی بازسازی نیروی اندیشه، اراده و 
تلقین است و به شما یاد می دهد 
چگونه از ضمیر ناخودآگاه خود که 
اجرا  شما  اوامر  سربازی  همچون 
می کند در جهت بهبود شرایط جسمی  وروحی کمک بگیرید و با 

تکیه بر نیروی باطن خود به هرآنچه می خواهید برسید.
این کتاب شامل 384 صفحه است که در قالب بیست فصل منتشر 

شده است که برخی سرفصل های آن عبارتند از:
گنجینه ای در باطن  /  چگونگی فعالیت نفسانیات  /  قدرت لایزال 
شعور باطن  /  روان درمانی در دوران قدیم  /  روان درمانی در دوران 
معاصر /  تکنیک های علمی روان درمانی  /  گرایش ضمیر باطن 
به زندگی  /  چگونه به آرزوهای خود می رسید؟  /  آیا پولدار شدن 

هدف است؟ و ...

مدیریت زندگی

معرفی کتاب

از  شدن  آگاه  یعنی  روانشناسی  دیدگاه  از  خودشناسی 
خصوصیات ذاتی، تحمل ها، محدودیت ها، توانایی ها، ضعف ها، 

علایق، ترس ها، خواسته ها و آرزوهای خود.
خودشناسی چیزی نیست که با بالا رفتن سن و خود به خودی 
شکل گیرد، برعکس یک تلاش آگاهانه است که در ابتدا 
ممکن است به نظر دشوار بیاید اما به مرور آسان تر شده و در 
نتیجه شما را به زندگی زیباتر و حقیقی نزدیک می سازد. یک 
بعد خودشناسی جنبه روانشناختی آن است و به شناخت 
خود  شخصیتی  ویژگی های  و  روحیات  اخلاق،  از  انسان 
باز می گردد.  شناخت خود به ما کمک می کند ویژگی های 
منحصر به فرد خود را بشناسیم. خودشناسی روانشناختی 
همچنین به ما کمک می کند با خطاهای شناختی و افکار 

غیرمنطقی خود آشنا شویم و آنها را تصحیح کنیم.
فردی که می داند شخصیت او چقدر نزدش محبوب است 
بی مهابا شخصیت دیگران را مورد نقد پی در پی قرار نمی دهد 
و حتما اصول نقد کردن را یاد می گیرد، تا روابط سالم تری 
داشته باشند و همین طور او می آموزد که اگر مورد نقد قرار 
بگیرد به معنی عدم مقبولیت و طرد اجتماعی او نیست. پس 

خودشناسی روانشناختی روابط را بهبود می بخشد.
در ادامه 30 تمرین یا پرسش روانشناختی مطرح شده که 
پاسخ به آنها می تواند شما را در رسیدن به خودشناسی 
کمک کند. در مورد این پرسش ها خوب بیندیشید و با دقت 

پاسخ دهید:

1. آیا به وضعیت فیزیکی )جسمی( خود رسیدگی می کنید تا 
بتوانید آن را شاداب و با نشاط نگه دارید؟

۲. آیا با حالات جسمانی خود مثل خستگی و بیماری کنار 
می آیید؟

3. وضعیت عاطفی و هیجانی شما چگونه است؟ آیا آن ها را 
ابراز می کنید یا به احساسی مخالف با احساسی که دارید، تظاهر 

می کنید؟
4. عشق خود را چگونه اظهار می کنید؟
۵. خشم خود را چگونه اظهار می کنید؟

۶. آیا عواطف شما جسمتان را تحت تاثیر قرار می دهد؟
7. آیا می توانید با دیگران برخورد مناسب و همراه با مسالمت 
و مدارا داشته باشید؟ آیا با دیگران با گرمی و صمیمیت، رفتار 
می کنید؟ آیا به موقع می توانید خود را از مردم کنار بکشید و در 

صورت ضرورت از ایشان دور نمایید؟
8. آیا خود را آسیب پذیر و ضعیف نشان می دهید؟ آیا برای 
آزاد ساختن هیجانات خود نیاز به روان درمانی، رفتاردرمانی و یا 

گروه درمانی احساس می کنید؟
9. آیا احساسات شما تابع شماست و یا شما تابع احساسات 
خود؟ آیا احساساتتان آشفته و ناگهانی هستند؟ با احساسات خود 

چگونه کنار می آیید؟
10. آیا قواعد ذهنی شما با واقعیت های موجود توافق و هماهنگی 
و  مبهم  می پرورید،  ذهنتان  در  که  را  نقشه هایی  آیا  دارد؟ 
غیرحقیقی می انگارید؟ آیا نیاز دارید که نقشه های ذهنی خود 

را با شرایط و اوضاع کنونی وقف دهید؟
11. آیا افکار آزاردهنده دارید و یا مسایل و مشکلات را کوچک و 
بی اهمیت تلقی می کنید و خود را به تغافل و بی خبری می زنید؟
1۲. آیا می توانید روی موضوع خاصی متمرکز شوید و یا در دور 
باطلی قرار می گیرید؟ آیا نیاز به شناخت درمانی دارید تا افکاری 

روشن، متمرکز و منطبق با حقیقت داشته باشید؟
13. در تصمیم گیری کدام مرکز را برای مشورت انتخاب می کنید 
و به آن اطمینان دارید؟ تصمیم های عجولانه و شتابزده می گیرید 
و یا با هیجانات و احساسات خود مشورت می کنید و یا عقل و 
منطق را ترجیح می دهید )یعنی نظریات مختلف را جمع آوری 

می کنید تا بتوانید آن ها را مورد استفاده قرار دهید(؟
14. تصمیم های مهم زندگی خود را بنویسید و کانون تصمیم 
گیری خود را در هر یک مشخص کنید و بالاخره کانون ارجح را 

پیدا کنید که جسمتان است یا قلبتان و یا ذهنتان؟
1۵. هنگامی که حال خوش و آرامی دارید چه احساس و تفکری 
نسبت به خود و دیگران و نحوه ارتباط با آن ها دارید و اصولا چه 
تفاوتی با زمانی که ناراحت و کج خلق و دلواپس هستید دارید؟ 
مثلا قادر به انجام چه کار هایی می شوید که در موقع بدحالی از 

عهده آن ها برنمی آیید؟
 1۶. احساسات، اندیشه ها و رفتارهای خود را در زمانی که حس 
می کنید، دارید از هم می پاشید و توان مقابله با مشکلات را از 

دست داده اید، شرح دهید.
17. با موقعیت های تنش زا چگونه برخورد می کنید و چگونه 

می کوشید تا با پیدا کردن موقعیت مناسب، خود را از این وضع 
از مشکلی که آزارتان می دهد به  آیا برای رهایی  رها کنید؟ 

روش های نومیدکننده و بی اثر متوسل می شوید؟
18. چه چیزهایی مانع از آن می شود تا نتوانید کار دلخواه خود را 

انجام دهید و یا آنچه را در دل دارید به زبان نیاورید؟
19. چه عواملی شما را از نیرومند شدن و یا عاشق شدن باز می 
دارد و یا از ابراز احساسات شما جلوگیری می کند و اجازه نمی دهد 

که خوش خلق باشید؟
۲0. آنچه را که قادر به انجام آنها نیستید یا اجازه انجام آنها را 
به خود نمی دهید، به دقت بنویسید. )منظور کارهایی است که 
با انجامش می توانید تغییرات اساسی در سبک زندگی و شیوه 

ارتباطی خود بوجود آورید(.
این  از  آیا هیچ یک  ۲1. چه وسوسه هایی در ذهنتان دارید؟ 
وسوسه ها مسبب مشکلات شما نبوده و یا موجب انحراف خلق و 

خو و ناسازگاری در شما نگشته است؟
۲۲. به نظر شما چه خصوصیاتی باعث رشد و بلوغ و کمال فردی 
می شود؟ آن صفات، ویژگی ها و خصلت ها را فهرست وار بنویسید.

۲3. از مهارت های مذکور در سوال قبل، کدامیک را دارا و یا 
فاقد آن هستید؟

۲4. وقتی مضطرب هستید و یا مثلا دچار خشم و یا هراس 
شده اید، چه واکنشی نشان می دهید؟ 

۲۵. ما برای چه در این دنیا هستیم و هدف و مقصود ما از زندگی 
چیست؟ خیلی واضح و روشن بیان کنید به طوری که یک 

موجود غیرزمینی پاسخ شما را درک کند.
۲۶. اگر فقط یک سال فرصت زنده ماندن و زندگی کردن داشتید 
چه کارهایی انجام می دادید؟ چرا از هم اکنون این کارها را انجام 

نمی دهید؟
۲7. وظایف شما در زندگی چیست؟ احساس می کنید برای چه 
کاری ساخته شده اید و از عهده چه کاری بهتر برمی آیید؟ جملات 

زیر را کامل کند:
  دوست دارم چه جور آدمی باشم ...

  دوست دارم چه فعالیت هایی را دنبال کنم ...
  رسالت فردی من عبارت است از این که ...

۲8. دنیا را چگونه می بینید؟ 
۲9. در زندگی چه اشتباهاتی مرتکب شده اید؟ در ازای از دست 
دادن بعضی چیزها، چه چیزهایی را بدست آورده اید؟ آیا جزو 
آن افرادی هستید که عشق را در جایی که نبوده، جسته اید؟ 

مثلا در غذا و...
30. دو ستون رسم کنید.

در ستون اول تمام صفاتی را که در خود سراغ دارید، بنویسید. 
در ستون دوم، صفات متضاد را بنویسید، صفاتی که شما مایل به 

قبول آنها نیستید. 
امید است با به کارگیری اصول و روش های مناسب بتوانید به 
خودشناسی رسیده، بهتر ویژگی های شخصیتی و رفتاری خود را 
بشناسید، زندگی زیباتر و در جامعه نقش موثرتری داشته باشید.

30 تمرین برای خودشناسی
زندگی  زیباتر

  استرس را کاهش می دهد
  حاوی آنتی اکسیدان است

  ضد افسردگی است
  فرآیند پیر شدن را کند می کند

  به کنترل قند خون کمک می کند
  فشار خون را کاهش می دهد

جلوگیری  قلبی  بیماری های  از    
می کند

مغز  و  قلب  در  را  خون  جریان    
افزایش می دهد

  سرشار از ویتامین های ضروری و 
مواد معدنی است

نکات سلامتی: فواید شکلات تلخ

عادت ها و رفتارهای کوچک زندگی )1(
قسمت اول: حریم شخصی

حریم شخصی بحث تازه ای نیست. شاید بتوان قدمت آن را به اندازه ی 
قدمت نوع انسان بر کره ی زمین دانست. زمانی که حدود سیصد هزار 
سال قبل، یکی از نیاکان ما، بدون اینکه »فریاد بزند« وارد غار همسایه ی 
خود شد و یا حدود چهل هزار سال قبل، وقتی که هنگام شب نشینی، 
یکی از پدران من، نقاشی ترسیم شده توسط پدر شما بر دیوار غار 
انتهای را،  بدون اینکه از او اجازه بگیرد، بررسی کرد. با این وجود، 
توسعه ی تکنولوژی باعث شد که فرصت های شکستن حریم شخصی 
دیگران افزایش یابد و از طرفی حفظ حریم شخصی هم به دغدغه ی 
جدی تری تبدیل شود. دغدغه ای چنان جدی، که امروز من و شما، 
حتی یاد مشکلات پدرانمان هم افتاده ایم و برایشان دلسوزی می کنیم.

اتاق فرزندان، کیف نوجوان  میز من در محیط کار، محیط خانه، 
دبیرستانی من، کامپیوتر و موبایل دوست یا همسر من،  اکانت های 
شبکه های اجتماعی، تنها نمونه هایی انگشت شمار از انبوه مواردی 
هستند که بحث حریم شخصی را به پیش می کشند. بیابید با خودمان 
فکر کنیم که جایی که قانون اظهار نظر نکرده و حتی گاهی عرف هم 
آنها را مبهم یا مسکوت گذاشته است، ما چگونه با بحث حریم شخصی 

خود و دیگران رفتار می کنیم:
n آیا حریم شخصی مان برایمان مهم است؟ آن را چقدر بسته یا باز 

تعریف می کنیم؟
n آیا وقتی دیگران وارد حریم شخصی ما می شوند، به آنها تذکر 
می دهیم؟ یا با رفتار و شیوه های دیگر سعی می کنیم مسئله را حل 

کنیم؟
n آیا گوشی موبایل دوست یا همسر خود را چک می کنیم؟ یا 

معتقدیم می توان این کار را انجام داد؟
n آیا اگر تلفن فرد دیگری )دوست یا همکار یا همسر(  زنگ خورد، 

گوشی را به جای او جواب می دهیم؟
n آیا بچه هایمان فضایی اختصاصی برای خودشان دارند؟ اصلاً فکر 
می کنیم باید داشته باشند؟ آیا سن یا شرایط خاصی را برای تعریف 

حریم شخصی فرزندانمان در نظر می گیریم؟
n مرز مجاز بودن و پذیرفته بودن کجاست؟ در اینستاگرام، دیدن 
فهرست کسانی که شما آنها را تعقیب می کنید مجاز است، اما آیا 

بررسی آنها پذیرفته هم هست؟
n در چه مواردی، بیش از حد نسبت به حریم شخصی وسواس به 

خرج داده ایم؟ آیا سوال قبل، نمونه ی یک وسواس نیست؟
خودمان با چه رفتارهایی به دیگران نشان می دهیم که حفظ حریم 

شخصی آنها برایمان مهم است؟
***

طبیعتاً اینها تعداد بسیار محدودی از مسائلی هستند که درباره حریم 
شخصی قابل طرح هستند.

شما تا چه حد به حریم شخصی همسر، فرزند و یا دوستانتان احترام 
می گذارید؟!

مهارت های زندگی

در زمستان به کدام شهر ایران سفر کنیم؟ 

1 - چابهار
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روزنامه اقتصادی - ورزشی

ورزشی

جامعه ورزش البرز در حالی شاهد تیمداری 
وحضور تیم والیبال شهرداری کرج در لیگ 
یک کشور هستند که انتظار دارند با تشکیل 
شکل  فرایند  این  کرج  شهرداری  باشگاه 

سازمان یافته تری داشته باشد.
شکل  موضوع  هوادار«،  گزارش»دنیای  به 
گیری باشگاه شهرداری کرج در ادوار مختلف 
فعالیت شورای شهر مطرح بوده و هر بار بنا به 

دلایلی به ثمر نرسیده است.
وبا  گاها  شده  گیری سبب  عدم شکل  این 
تلاش برخی چهره های علاقمند به ورزش در 
بدنه شهرداری شاهد برخی تحرکات باشیم و 
ماحصل آن حضور متفرقه ومقطعی برخی تیم 
ها با نام شهرداری کرج در لیگ های مختلف 

کشور بوده ایم.
فوتبال  های  تیم  تناوب  به  سالها  این  در 
ووالیبال و حتی کشتی در سطح لیگ های 
دلیل  به  یک  هر  اما  اند  کشور حاضر شده 
فقدان سازوکار مناسب و نبود یک تشکیلات 
منسجمی به نام باشگاه پس از مدتی رها شده 

اند.
حال در دوره پنجم شورای شهر نیز شاهد 
تلاش هایی از سوی برخی چهره های باسابقه 

ورزش در بدنه ورزش شهرداری کرج هستیم 
که منجر به شکل گیری تیم والیبال شهرداری 
کرج وحضورش در لیگ یک کشور شده است.
فارغ از اینکه این تیم چه نتایجی کسب می 
کند و در شکل گیری این تیم چه عواملی 
را  توان آن  از جنبه مثبت می  بوده  دخیل 
مقدمه ای برای ایجاد باشگاه شهرداری کرج و 
مجاب کردن اعضای شورا به تصویب آن برای 
سال آتی دانست موضوعی که علی علوی مدیر 
اداره نگهداری، تجهیز وتوسعه اماکن ورزشی 

شهرداری کرج به آن اذعان دارد.
تیم  گیری  ارتباط گفت: شکل  این  در  وی 
والیبال شهرداری کرج به واسطه ظرفیت هایی 
بود که در این رشته ورزشی در سطح شهر 

کرج و بدنه شهرداری وجود داشت.
اعتبار  حداقل  با  تیم  این  داد:  ادامه  علوی 
وبودجه وبا یک کار شبانه روزی شکل گرفت 
تا به نوعی نام و برند شهرداری کرج را به عنوان 
یک تشکیلات حامی ورزش در سطح کشور 

مخابره کنیم.
وی تصریح کرد: قطعا این تیم انتظار اهالی 
ورزش را به شکل کامل برآورده نمی کند اما 
می تواند محرک و مبنای خوبی برای شکل 

گیری باشگاه شهرداری کرج باشد و اعضای 
بندی  این جمع  به  را  شورای شهر  محترم 
برساند که ورزش کلانشهر کرج این ظرفیت 
و پتانسیل را دارد تا باشگاهی به نام شهرداری 
داشته باشد و رشته های مختلف هرساله با 
یک  قالب  ودر  وشفاف  مشخص  اعتباری 
سیاست مشخص در سطح کشور حاضر شوند.
اماکن  وتوسعه  تجهیز  نگهداری،  اداره  مدیر 
ورزشی شهرداری کرج ضمن اشاره به پویایی 
و تحرک مضاعف ورزش شهرداری کرج در 
ماه های اخیر گفت: اعزام تیم ها به مسابقات 
کلانشهرها در کنار میزبانی از رشته شنا در این 
مسابقات، افزایش بهره وری اماکن ورزشی و 
بهبود خدمات دهی به شهروندان در این مدت 

رقم خورده است.
تشکیل باشگاه در دستور کار شورا قرار گیرد
در  شهر  شورای  اینکه  به  اشاره  با  علوی 
آتی  سال  بودجه  تدوین  و  بررسی  آستانه 
است و بهترین فرصت است تا موضوع ایجاد 
باشگاه شهرداری کرج وتامین اعتبار در آن 
لحاظ شود گفت: ظرفیت های ورزش کرج 

آنقدر بالا است که قطعا شکل گیری باشگاه 
شهرداری کرج می تواند به عنوان یک بازی 
برد برد ثمرات بسیار زیادی را برای شهر به 

دنبال داشته باشد.
وی ادامه داد:امیدوارم با توجه به علاقمندی 
تجارب  و  ورزش  به  آنها  خاطر  وتعلق 
گرانبهایی که برخی اعضا در حوزه مدیریت 
ورزشی دارند این اتفاق مبارک رخ بدهد و 
شهرداری کرج نیز به جمع کثیر شهرداری 

های فعال کشور در حوزه ورزش بپیوندد.
مساعدی  شرایط  و  فضا  رسد  می  نظر  به 
برای مطرح شدن دوباره پرونده ایجاد باشگاه 
ورزشی شهرداری کرج در پارلمان شهری مهیا 
شده واهالی ورزش به خصوص در کللانشهر 
کرج انتظار دارند مجموعه مدیریت شهری این 
بار با اراده ای قوی تر به این میدان وارد شود.

عرصه  در  کرج  شهرداری  حضور  قطعا 
انگیزه و نشاطی دو  تواند  باشگاهداری می 
این  به ورزش کرج بدهد و جایگاه  چندان 
کلانشهر و در در ابعادی بزرگتر البرز را در 

سطح کشور ارتقا دهد.

رکابزن ملی پوش ایران با انتقاد از عدم توجه به 
دوچرخه سواری گفت: ما بارها مشکلات خود را 
به مسئولان گفته ایم اما تاثیری نداشته و الان هم 
با همین حداقل امکانات در قهرمانی آسیا تلاش 

می کنیم بهترین نتیجه را بگیریم.
به گزارش»دنیای هوادار«،مهدی سهرابی درباره 
ی شرایط تیم نیمه استقامت برای حضور در 
برای  تیم  این  از  که  انتظاری  و  آسیا  قهرمانی 
های  بازی  در  ناکامی  از  پس  گیری  نتیجه 
مدت  این  در  کرد:  بیان  دارد،  وجود  آسیایی 
آلی داشتند و  ایده  و  رکابزنان تمرینات خوب 
شرایط تیم خوب است و قول می دهم بهترین 
نتایج را بگیریم. البته در شرایطی که اکثر تیم 
و در هیچ  اند  ما عقب کشیده  باشگاهی  های 
مسابقه ای شرکت نمی کنند، رقبای ما مثل 
چین، ژاپن، کره جنوبی حتی در تمام کاپ های 
جهانی شرکت می کنند. با این حال، این شرایط 
روی روحیه بچه ها تاثیر نمی گذارد. با حداقل 
امکانات می رویم تا بهترین نتیجه را بگیریم و 
باید از زحمات پراش و سجادی  و دیگر نفراتی 

که برای تیم زحمت کشیدند تشکر کنم.
 او در پاسخ به این پرسش که پس با این شرایط 
از رکابزنان نیمه استقامت باید در قهرمانی آسیا 
توقع مدال داشت؟ تاکید کرد: درست است پیست 

چوبی نداریم و یا مسابقه نرفته ایم اما نمی خواهیم 
در قهرمانی آسیا هم بروم ببازیم. ما بارها گفته ایم 
که پیست چوبی نداریم اما به حال کمیته ملی 
المپیک و وزارت ورزش فرقی نکرده است. بارها 
مشکلات را گفته ایم اما روی مسئولان تاثیری 
نداشته است و نتیجه اش را حتی در بازی های 
به 20سال  داریم  الان هم  دیدند.   آسیایی هم 
پیش که هیچی چیزی نداشتیم اما بازهم نتیجه 
می گرفتیم، برمی گردیم. از طرفی باید این را هم 
در نظر بگیریم در ماده هایی که رکوردی هستند، 
خیلی با رقبا فاصله گرفته ایم و حتی رسیدن به 
رکوردهای 15 سال پیش خودمان هم برایمان 
سخت شده است و حتی سطح رقابت در قهرمانی 
آسیا 2019 هم  بالا خواهد بود چون تمام تیم 
ها برای جمع کردن امتیاز کسب سهیمه المپیک 
2020 می آیند. با این وجود باز هم تلاش می کنیم 
بهترین نتیجه را بگیریم هر چند که نتیجه خوب 
بگیریم برای مسئولان فرقی ندارد. بد هم نتیجه 

بگیریم باز هم فرقی نمی کند.
سهرابی در مورد اینکه فدراسیون چگونه می تواند 
نبود پیست چوبی ویا نبود تیم های باشگاهی 
را جبران کند، تصریح کرد: بحث این است که 
فدراسیون مگر چقدر بودجه دارد؟ اگر ما پیست 
چوبی نخواهیم و فقط به دنبال این باشیم که از 

برای  نمانیم، فدراسیون  امکانات روز دنیا عقب 
باید هر سال 3-2  و تجهیزات  خرید دوچرخه 
میلیارد تومان هزینه کند اما آیا چنین بودجه ای 
را دارد؟ از این رو مجبوریم از همان دوچرخه و 

امکاتات سالهای گذشته استفاده کنیم.
 با این حال، در کنار این مسائل کادرفنی تیم ملی 
نیمه استقامت و پراش سرمربی تمرینات خوب و 
به روز برای ما داشت. در لیگ برترهم مشاهده 
بودند  ملی  تیم  اردوی  در  رکابزنانی که  کردیم 
نسبت به کسانی که در خانه تمرین کرده بودند، 

پیشرفت داشتند و یک سر وگردن بالاتر بودند.
پرسش  به  پاسخ  در  ایران  پوش  ملی  رکابزن 
دیگری مبنی براینکه به فکر مذاکره با تیمهای 
خارجی و لژیونر شدن نیست؟ گفت: به هر حال 
باید سن و سال را هم در نظر گفت  و ما باید قبول 
کنم که سن و سال ما بالا رفته است و آخرهای 
کارم است. من اگر ببینم جوانانی بیایند که بهتر 
باشند خودم اولین نفر خواهم بود که از تیم ملی 
کنار می کشم اما در حال حاضر دوچرخه سواری 
ایران طوری نابود شده که ما به تعداد انگشتان 
دست هم ملی پوش برای حضور در اردوی تیم 

ملی نداریم.
او افزود: البته در این اردوی تیم ملی به جوانها 
میدان داده شده و در این مسابقات قرمانی آسیا 

نباید از آنها انتظار نتیجه داشت اما چون یک سال 
دیگر در رده جوانان هستند برای مسابقات سال 
بعد باید نتیجه بگیرند. رسول هاشم کندی هم که 
مسئول استعداد یابی فدراسیون شده و ان شاءالله 

رکابزنان خوبی را شناسایی می کند.
سهرابی با انتقاد از نوع پیست هایی که داخل ایران 
ساخته می شود، تصریح کرد: چند پیست در ایران 
ساخته شده اما نقشه های آن برای 20-30سال 
پیش است. این پیستها ورودی آمبولانس و راه پله 
ندارند. من 23 سال در دوچرخه سواری پیست 
کار می کنم آیا برای ساخت پیست زنجان که در 
شهر خودمم هم هست تاکنون آمده اند یک سوال 

از من بپرسند؟ اکثر پیست ها هم افتتاح نشده 
خرابه شده اند. پیست رشت که هنوز افتتاح نشده 
کاملا خرابه است. پیست اهواز هم در و پنجره 
اش خراب است و داخل پیست هم به گونه ای 
است که انگار داری در زمین خاکی رکاب می 
زنی. بجای اینکه بیایند میلیاردها تومان الکی 
هزینه کنند خب یک پیست چوبی در کیش می 
ساختند. آن زمان که دلار ارزان بود از کسانی 
که تجربه داشتند و کشورهای خارجی کمک 
می گرفتند و یک پیست استاندارد می ساختند 
نه اینکه میلیاردها تومان هزینه بی جهت هزینه 

شود.

در آستانه مسابقات قهرمانی پیست آسیا؛

سهرابی: خوب یا بد نتیجه گرفتن برای مسئولان فرقی ندارد

حیدری: البرز، مرکز کونگ فو
 کشور است

رئیس فدراسیون کونگ فو باحضور در مجمع انتخاباتی هیئت 
استان البرز، این استان را مرکز کونگ فو کشور معرفی کرد.

به گزارش»دنیای هوادار«،رضا حیدری رئیس فدراسیون کونگ 
فو ضمن بیان مطلب فوق اظهار کرد: حقیقتا پیشکسوتان و افراد 
توانمندی که در کونگ فو استان البرز حضور دارند، آرزوی بسیاری 
از استانها هستند که این مهم وظیفه و مسئولیت کونگ فو البرز 

را سنگین تر می کند.
وی افزود: با توجه به اعلام آمادگی اداره کل ورزش و جوانان استان 
البرز، میزبانی یکی از مسابقات مهم کشوری و دوره های مربیگری 

در سال 98 به این استان واگذار خواهد شد.
حیدری با اشاره به تلاش برای ثبت یک رشته ی رزمی ایرانی در 
سطح جهان گفت: رویکرد وزارت ورزش و جوانان و کمیته ملی 
المپیک این است که یک رشته ی رزمی کاملا بومی و ایرانی را 

در سطح جهان به ثبت برسانیم که این مهم در حال انجام است.
وی جامعه ی کونگ کشور را جامعه ای بی ادعا و دلسوز ارزیابی 
کرد و ادامه داد: ظرف چندماه آینده مسابقات قهرمانی جهان و 

مجمع جهانی کونگ فو به میزبانی ایران برگزار می شود.
رئیس فدراسیون کونگ فو تصریح کرد: پیش بینی می کنیم بیش 
از 50 کشور از 5 قاره در مسابقات کونگ فو جهانی به میزبانی 

ایران شرکت کنند.

پیاده روی خانوادگی در ساوجبلاغ 
برگزار شد

خانواده های ساوجبلاغی روز جمعه در همایش با شکوه پیاده روی 
با عنوان »صبح و نشاط « شرکت کردند.

از مردم  تن  پیاده روی ده ها  این  به گزارش»دنیای هوادار«،در 
شهرستان ساوجبلاغ از مصلای نماز جمعه تا میدان دانش شهر 

هشتگرد را به مسافت حدود 2 کیلومتر پیمودند.
نرمش  و  ورزشی  حرکات  انجام  با  نیز  روی  پیاده  همایش  این 
صبحگاهی همراه شد ضمن آنکه اجرای سرود »وطنم« توسط 
خواننده شهیر کشورسالار عقیلی از برنامه های جذاب و شنیدنی بود.

همچنین طرح غربالگری تنبلی چشم برای کودکان سه تا 6 سال 
و معاینات پزشکی توسط امدادگران هلال احمر در حاشیه این 

همایش انجام شد.
فرماندار ساوجبلاغ در این همایش گفت: اجرای ورزش های همگانی 
در شهر ها و روستاهای ساوجبلاغ در پویایی این شهرستان تاثیرگذار 

است.

اخبار استان

عکس یادگاری تیم ملی؛
 قلی زاده هم بود

سردار آزمون و علیرضا جهانبخش به عنوان دو مهاجم ایرانی حاضر 
در اروپا که در لیست نهایی کی روش نیز قرار گرفته بودند یکی دو 
روز اخیر را در جایی دورتر از سایر بازیکنان زیر نظر مربیان بدنساز به 
تمرین می پردازند. سردار در همین اردوی تیم ملی و جهانبخش نیز 
در تیم باشگاهی دچار مصدومیت شدند و با توجه به حساسیت بازی 
های جام ملت های آسیا و همینطور قرار گرفتن در میان نام های 
اصلی در دوحه و محل اردوی تیم ملی حضور یافتند تا بتوانند دوران 
بهبودی خود را پشت سر بگذارند.  در کنار این دو بازیکن، علی قلی 
زاده که به عنوان جانشین احتمالی یکی از بازیکنان در دوحه حضور 
دارد هم هنوز نتوانسته به فرم ایده آل خود نزدیک شود و به همین 

دلیل اختصاصی و زیر نظر مربیان بدنساز تیم ملی تمرین می کند.
نکته جالب درباره این بازیکنان اینکه روز گذشته قرار بر این بود تا ملی 
پوشان، عکسی تیمی بیاندازند و به همین دلیل سه بازیکن مورد نظر نیز 
با پوشیدن پیراهن متحد با سایر بازیکنان وارد قاب عکس تیمی شدند 
و پس از ثبت عکس یادگاری، از بازیکنان جدا شده و به سالن وزنه 
برای ادامه تمرینات اختصاصی خود رفتند. البته برنامه تمرینی امروز 
ملی پوشان در زمین چمن، عصر و حدودا از ساعت 17 به وقت محلی 
خواهد بود و باید دید این دو بازیکن به همراه قلی زاده باز هم به تمرینات 
اختصاصی خواهند پرداخت یا به همراه دیگر بازیکنان تمرینات خود را 

پیگیری خواهند کرد.

نگاه هوادار

قهرمان آسیا به امارات رسید
تیم ملی استرالیا به منظور شرکت در جام ملت های آسیا ظهر امروز به 

امارات رسید تا در گروه B با حریفان خود رو به رو شود.
به گزارش»دنیای هوادار«،تیم ملی استرالیا، مدافع عنوان قهرمانی جام 
ملت های آسیا ظهر امروز خود را به امارات رساند تا در فاصله هشت روز 

مانده به دیدار اولش خود را با شرایط جوی و زمانی تطبیق دهد.
سرمربی تیم ملی استرالیا گراهام آرنولد بازیکن سابق تیم ملی است که 
در جام ملت های آسیا در سال 2007 هم هدایت کانگوروها را بر عهده 
داشت اما به موفقیت خاصی دست پیدا نکرد و در مرحله حذفی از دور 
مسابقات کنار رفت. استرالیا در گروه B مسابقات ابتدا در ورزشگاه هزاع 
بن زاید العین به مصاف اردن می رود. سپس در ورزشگاه راشد دبی از 
فلسطین پذیرایی می کند و در انتها و در ورزشگاه خلیفه بن زاید رو در 

روی سوریه قرار خواهد گرفت.
استرالیا در سال 2015 توانست با هدایت پوستک اوغلو قهرمانی آسیا را 
در خانه جشن بگیرد و حالا در صدد دفاع از عنوان قهرمانی خود با دیگر 

مربی بومی است.

خبر

عجیب مثل ویتنام: بدون لژیونر 
به امید قهرمانی!

ویتنام یکی از حریفان تیم ملی در مرحله گروهی جام ملت های 
آسیاست. تیمی ناشناخته با بازیکنانی که همه آن  ها در لیگ ویتنام 
بازی می کنند. ویتنام شاید یکی از معدود تیم های حاضر در جام 
ملت های آسیا باشد که لژیونری ندارد و فقط با اتکاء به بازیکنان 

داخلی در رقابت ها شرکت می کند.
سرمربیگری ویتنام بر عهده هانگ سئو پارک است. یک مربی 
ناشناخته در تیمی نه چندان قدرتمند. ویتنام با مربیگری یک 
مربی اهل کره جنوبی و 59 ساله در جام ملت ها حاضر شده است. 
هانگ  سئو با سابقه مربیگری در جونام دراگون و سانگ جیو، از 
14نوامبر به طور همزمان هدایت تیم ملی و تیم زیر 23ساله های 

ویتنام را بر عهده دارد.
اما چند نکته جالب درباره تیم ملی ویتنام: در لیست 23نفره این 
تیم، نام 7بازیکن از باشگاه هانوی به چشم می خورد. ترونگ  تران، 
دوی مان دو، وان هائو دوآن، کوانگ های، هوی فام، هونگ دونگ 
دو، ون انگوین 7 بازیکنی هستند که در باشگاه هانوی عضویت 
دارند. باشگاهی که قدرتمندترین تیم لیگ ویتنام است که عناوین 

قهرمانی متعددی را به دست آورده است.

ویتنام، حریف ناشناخته ایران
میانگین سنی ویتنام، 23سال و 2 ماه است. یعنی هانگ سئو 
پارک ترکیبی از بازیکنان جوان را به جام ملت های آسیا می آورد. 
بازیکنانی که نخستین تجربه حضور در تورنمنتی مهم را پشت 
مسن ترین  البته  و  بالای 30سال  بازیکن  تنها  می گذارند.  سر 
مهره ویتنام، آنه انگوین 33ساله است. مهاجمی که عضو باشگاه 
بینه دونگ است و  فصل قبل با 17گل زده عنوان آقای گلی لیگ 
ویتنام را تصاحب کرد. در تیم ملی ویتنام، یک بازیکن از لیگ 
دسته دو این کشور حضور دارد. بازیکنی به نام تن دونگ بوی که 

23ساله است و عضو باشگاه ویتل.
ویتنام در 5 بازی گذشته خود ، 3 پیروزی و 2تساوی به دست 
آورده. ابتدا دو برد 2-1 مقابل فیلیپین و سپس تساوی 2-2 ب 
رابر مالزی و البته برد یک بر صفر مقابل همین مالزی. آخرین بازی 
تدارکاتی ویتنام هم مقابل  کره شمالی برگزار شد که با تساوی یک 

بر یک به پایان رسید.

تساوی ویتنام مقابل کره شمالی
این تیم امیدوار است در جام ملت های آسیا شگفتی  بسازد و از 
گروه مقدماتی به مرحله حذفی صعود کند. شاید به همین دلیل 
هم هست که سرمربی ویتنام، هدفی چون قهرمانی را برای این تیم 

ترسیم کرده است!

در  مشهد  پیام  والیبال  تیم  سرمربی 
به  اسماعیل نژاد  بازگشت  خصوص 
شهرداری تبریز می گوید: در برخی از جاها 
خط می دهند که پیام را تحت فشار قرار 

دهید.
به گزارش»دنیای هوادار«،جبار قوچان نژاد 
در خصوص پیروزی تیمش مقابل کاله 
مازندران در هفته چهاردهم رقابت های 
لیگ برتر والیبال اظهار کرد: با توجه به 
اینکه در دور رفت مقابل همین تیم بازی 
را واگذار کرده بودیم، برای جبران نتیجه 
دور رفت پا به میدان گذاشتیم. کاله تیم 
تاکتیکی است و هوشمندانه والیبال بازی 
سرویس های  با  توانستیم  اما  می کند، 

خوب مان این تیم را از کار بیاندازیم.
وی افزود: سرویس های دقیق، دریافت های 
خوب و تقویت دفاع روی تور در دستور 
کار قرار داشت که در بیش از 80 درصد 

مواقع با موفقیت روبرو بودیم. از همین رو 
مانع اجرای تاکتیک های کاله در این بازی 
شدیم که نتیجه آن یک نتیجه خیلی 

خوب برای پیام بود.
قوچان نژاد یادآور شد: خدا را شاکرم که 
این بازی را با موفقیت به اتمام رساندیم، 
یک  با  دیدارها  سایر  کردن  سپری  اما 
پاسور خیلی سخت خواهد بود. با توجه به 
فشردگی مسابقات در نیم فصل دوم کار 
برای پیام با یک پاسور به مراتب سخت تر 
خواهد شد. امیدوارم حیدرشاهی به زودی 
به میادین بازگردد تا بتوانیم از هر دو پاسور 

در لیگ برتر استفاده کنیم. 
سرمربی پیام مشهد بیان کرد: در برخی 
جاها خط می دهند که تیم مان را اذیت 
کنند. پنج بازیکن شهرداری تبریز آزادانه 
به هر کجای ایران که خواستند منتقل 
سه  اسماعیل نژاد  برای  تنها  اما  شدند، 

روز است در تلاشند که به مشهد نیاید. 
این گونه مسائل آزارمان می دهد. امین 
اسماعیل نژاد نیز با میل و رغبت خود به 
مشهد آمده بود. متاسفانه در چند پست به 
دنبال بازیکن بودیم که فقط توانستیم یک 
بازیکن جذب کنیم که این هم به سرانجام 
نرسید. با همین خیرالموجودین و حمایت 

هواداران در لیگ برتر ادامه خواهیم داد.

قوچان نژاد:

 از بعضی جاها خط می دهند که تیم ما را اذیت کنند
هوگوپوش تیم ملی ایران با بیان اینکه 
تکواندو بیش از گذشته جهانی شده و 
رقبا پیشرفت کرده اند، ادامه داد: تغییر وزن 
من برای رقابت های قهرمانی جهان 2019 

فعلا مشخص نیست.
به گزارش»دنیای هوادار«،آرمین هادی پور 
در مورد روند و عملکرد یک ساله خود 
برای تیم ملی تکواندو توضیح داد: امسال 
سال پر ترافیکی از لحاظ مسابقه بود که 
خوشبختانه توانستم عملکرد خوبی داشته 
باشم، خدا را شکر تکواندوی ایران هم در 
حال نزدیک شدن به روزهای اوج است. 
پانزدهم همین ماه هم انتخابی تیم ملی 
برای مسابقات جهانی است که ان شاءالله 
بعد از برگزاری آن خود را برای حضور در 

این مسابقات آماده می کنیم.
دارنده مدال طلای فینال گرندپری 2018 
موفقیت  به  می خواهیم  اگر  داد:  ادامه 

برسیم نباید حریفان را دست کم گرفت 
چون تکواندو بیش ازگذشته جهانی شده، 
در گذشته حریفان محدود بودند اما الآن 
هر تکواندوکار از هر کشوری حرفی برای 

گفتن دارد.
او در پاسخ به این سوال که آیا تصمیمی 
در  وزن خود جهت حضور  تغییر  برای 
رقابت های جهانی 2019 دارد؟ اظهار کرد: 
در حال حاضر به صورت کامل مشخص 
نیست که بخواهم این کار را انجام دهم یا 
نه. این مسئله به قوانین بستگی دارد و اگر 
مشکلی وجود نداشت در همان وزن خودم 
یعنی 54 کیلوگرم مبارزه می کنم و در غیر 
این صورت وارد وزن 58 کیلوگرم می شوم.
موفقیت  شانس  مورد  در  هادی پور 
تکواندوکاران ایران در جریان رقابت های 
قهرمانی جهان 2019،  گفت: با توجه به 
روندی که تکواندوی ما آن را طی می کند، 

مسلما هوگوپوشاون می توانند نتایج خوبی 
را رقم بزنند. ملی پوشان ایران بهترین ها 
رقابت های  در  امیدوارم  و  بود  خواهند 
جهانی بهترین مدال ها را نیز کسب کنیم.

او در پایان با اشاره به اینکه به دلیل کسب 
مدال طلا در رقابت های فینال گرندپری 
2018 در مرحله نخست انتخابی ها)15 
دی(  حضور ندارد، گفت: در حال حاضر 
تمرینات شخصی ام را ادامه می دهم تا با 

شروع اردوها به تیم ملی اضافه شوم.

هادی   پور:

فعلا تمرینات شخصی ام را ادامه می دهم

سوژه روز

تیمداری در والیبال؛

تشکیل باشگاه ورزشی 
»شهرداری کرج« کلید خورد

گفت:  البرز  جوانان  و  ورزش  کل  مدیر 
بسیاری از هیات های ورزشی این استان به 
دلیل کمبود زیر ساخت ها با کمبود سالن 

های تمرین مواجه هستند.
غفرانی  هوادار«،امیر  گزارش»دنیای  به 
انجام  برای  ها  هیات  این  از  برخی  افزود: 
تمرین های خود، سالن های دیگر دستگاه 

ها را اجاره می کنند که با توجه به کمبود 
منابع مالی مشکلاتی برای این هیات ها نیز 

ایجاد می شود.
از روسای  انتظار ما  اینکه  به  اشاره  با  وی 
برای  که  است  این  ورزشی  های  هیات 
وقت  ها  رشته  تمامی  در  ورزش  توسعه 
بگذارند خاطرنشان کرد: هیات های ورزشی 

البرز از سالن های سایر دستگاه ها مانند 
آموزش و پرورش و شهرداری ها استفاده 
می کنند که با توجه به کمبود زیر ساخت 
این  توسعه  برای  است  نیاز  استان،  در  ها 
همکاری ها هماهنگی های بیشتری صورت 

گیرد.
غفرانی گفت: کمک های اداره کل ورزش 

و جوانان البرز به هیات های ورزشی، مانند 
نیاز  اما  یابد،  ادامه می  سال های گذشته 
است تا هیات های ما برنامه محور باشند و 
برای پیشبرد اهداف شان با برنامه به پیش 

بروند.
وی با اشاره به اینکه سال 97 در استان، 
سال آموزش است افزود: این آموزش ها به 
خصوص در بخش های مربی گری و داوری 
ما هر چه  داوران  و  مربیان  تا  برگزار  باید 

بیشتر به دانش ورزش روز مسلط شوند.

غفرانی تاکید کرد؛
هیات های ورزشی البرز با کمبود فضا مواجه هستند

سیروس پورموسوی، سرمربی سابق فولاد خوزستان در لیگ هجدهم، به عنوان سرمربی تیم ملی جوانان برگزیده شد.  پورموسوی به 
عنوان دستیار عبدالله ویسی توانست به همراه استقلال خوزستان در سال 94 قهرمان لیگ برتر شود سپس به عنوان سرمربی استقلال 
خوزستان در لیگ قهرمانان آسیا شرکت کرد و یک فصل و نیم سرمربی فولاد خوزستان بود. او در این فصل جای خود را به ایلی استن داد.

سرمربی تیم ملی فوتبال جوانان انتخاب شد



7
شماره 143شنبه 8 دی 1397 

روزنامه اقتصادی - ورزشی

ورزشی

رونوشت آگهی حصر وراثت  
خانم فاطمه خودرس حقیقی داراي شناسنامه شماره 157 به شرح دادخواست 
به کلاسه 970631/14/97 از این شورا درخواست گواهي حصر وراثت نموده 
و چنین توضیح داده که شادروان صدیقه خوش اخلاق قصابسرائی بشناسنامه 
شماره 646 در تاریخ 1397/8/21 اقامتگاه دائمي خود بدرود زندگي گفته، ورثه 

حین الفوت آن مرحوم منحصر است به:
1-  حسن خودرس حقیقی ت 1335 ش 197 فرزند حسین نسبت پسر متوفی
2- رضا خودرس حقیقی ت 1341 ش 14286 فرزند حسین نسبت پسر متوفی

3- زهرا خودرس حقیقی ت 1332 ش 2 فرزند حسین نسبت دختر متوفی
4- فاطمه خودرس حقیقی ت 1330 ش 157 فرزند حسین نسبت دختر متوفی

5- صغرا خودرس حقیقی ت 1338 ش 136 فرزند حسین نسبت دختر متوفی
اینک با انجام تشریفات مقدماتي درخواست مزبور را در یک نوبت آگهي مي نماید تا 
هرکسي اعتراضي دارد و یا وصیتنامه از متوفي نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهي 

ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهي صادر خواهد شد%م 
97/30031/ف

رئیس شعبه 14 شوراي حل اختلاف

رونوشت آگهی حصر وراثت  
آقا حکمت اله خلج دارای شناسنامه شماره 2 به شرح دادخواست به کلاسه 
971124 این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده 
که شادروان مجتبی خلج بشناسنامه شماره 44 در تاریخ 1396/12/23 اقامتگاه 

دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: 
1-  حکمت اله خلج ت ت 1316/12/21 ش ش 2 فرزند صدراله - پدر متوفی 

2-  مرضیه امامی برزکی ت ت 1351/8/2 ش ش 6119 فرزند ابوتراب - همسر متوفی 
3-  محدثه خلج ت ت 1371/3/24 ش ش 0310708354 فرزند مجتبی - دختر متوفی 
4-  مهدیه خلج ت ت 1370/1/4 ش ش 0310478197 فرزند مجتبی - دختر متوفی 

5-  ستاره خلج ت ت 1325/2/2 ش ش 1 فرزند حسین - مادر متوفی 
6-  نرگس خلج ت ت 1382/8/12 ش ش 0312800207 فرزند مجتبی - دختر متوفی 
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می 
نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر 
نخستین اگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد%م

97/300۲9/ف
رئیس شعبه ۲ شورای حل اختلاف کرج

آگهی ابلاغ وقت به جهت قرار تحریر  ترکه  
شماره کلاسه: 970806/34
وقت رسیدگی: 97/11/17

خواهان: مرضیه حیدری با وکالت محمد جواد سلام
خواسته: تحریر ماترکه اموال مرحوم محمد رفیعی یکتا اعم از منقول و غیر منقول 
خواهان دادخواستی تسلیم دادگاه عمومی کرج نموده است که پس از ارجاع به 
شعبه 34 در این شعبه ثبت و در حال رسیدگی می باشد بنا به درخواست خواهان 
مبنی بر خواسته قرار تحریر ترکه با استناد به مواد 209 و 210 قانون امور حسبی 
قرار تحریر ترکه صادر و برای اجرای قرار تحریر ترکه در وقت تعیین شده و نسبت 
به نشر آگهی در یکی از روزنامه های کثیرالانتشار هزینه خواهان اقدام و از کلیه ورثه 
یا نمایندگان قانونی آنها، بستانکاران، مدیونین به متوفی و هرکسی که حقی نسبت 
به ترکه متوفی دارد برای تحریر ترکه در موئد مقرر حاضر شود و در غیر اینصورت 

دادگاه تصمیم مقتضی اتخاذ نمود.
 97/3003۶/ف

رئیس حوزه 34 شورای حل اختلاف استان البرز

دادنامه  
پرونده کلاسه 9709982679900244 شعبه 14 شورای حل اختلاف مجتمع 

شماره 1 )شهید بهشتی( کرج تصمیم نهایی شماره 9709972679900457
خواهان: خانم سارا فیروزیار فرزند حسین علی به نشانی استان البرز- شهرستان 

کرج - کرج - شاهین ویلا - بنیاد 22 بهمن شمالی ساختمان مانیما واحد5
خوانده: آقای علی اکبر استانستی فرزند سهراب به نشانی مجهول المکان

خواسته ها: 
1. مطالبه نفقه 

2. مطالبه خسارت دادرسی 

بتاریخ 97/9/7 در وقت مقرر شعبه 14 شورای حل اختلاف به تصدی امضاء کننده 
ذیل تشکیل و پرونده کلاسه 970244 تحت نظر قرار دارد ملاحظه می شود که 
پرونده در موعد تصمیم می باشد لذا با اعلام ختم رسیدگی به شرح ذیل مبادرت 

به صدور رأی می نماید.

»رأی شورا«
در خصوص دادخواست خواهان خانم سارا فیروزیار فرزند حسین علی به طرفیت 
خوانده آقای علی اکبر استانستی فرزند سهراب به خواسته مطالبه نفقه الزام خوانده 
به پرداخت نفقه اینجانب از تاریخ 90/1/15طبق نظریه کارشناس و الزام به پرداخت 
نفقه و به انضمام خسارات دادرسی بدین توضیح که رابطه زوجیت اصحاب دعوا 
طی سند نکاحیه منضم در پرونده محرز می باشد و نظر به اینکه با وصف رابطه 
زوجیت تکالیفی بین طرفین مقرر می گردد که در عقد دائم نفقه زوجه با زوج می 
باشد لذا شورا با عنایت به مراتب مذکورد و اینکه خوانده علیرغم ابلاغ از طریق 
نشر آگهی حضور نداشته و نظریه کارشناسی مصون از اعتراض طرفین می باشد 
خواسته خواهان را وارد دانسته و با رعایت مواد 1102و1106 و 1107 قانون مدنی 
و مواد 198 و 502 و 519 قانون آئین دادرسی مدنی و بند الف و ج ماده 9 شورای 
حل اختلاف مصوب 1394 خوانده را محکوم به پرداخت نفقه معوقه از تاریخ 
90/1/15 لغایت صدور حکم مورخ 1397/9/7 ماهیانه مبلغ 600/000 تومان بابت 
هزینه دادرسی 1/533/500 ریال و هزینه کارشناسی 100/000 تومان در حق 
خواهان صادر می نماید و اعلام می دارد. رأی غیابی بوده و ظرف مدت بیست روز 
از تاریخ ابلاغ قابل واخواهی در این شعبه می باشد و سپس ظرف بیست روز قابل 
تجدیدنظر خواهی در محاکم خانواده می باشد. /ضمنا با توجه به اقرار خواهان که از 
تاریخ  90/1/15 لغایت 97/1/15 با هم زندگی می کردند لذا نفقه خواهان از تاریخ 
97/1/15 محاسبه می گردد و قبل از تاریخ فوق طبق ماده 107 قرار رد دعوی 

خواهان صادر می گردد و قابل تجدیدنظر خواهی در محاکم خانواده می باشد.
97/300۲0/ف

قاضی شعبه 14 شورای حل اختلاف کرج - داوریان

آگهی مزایده اموال غیر منقول- نوبت اول
به موجب پرونده کلاسه 971717 صادره از شعبه 4 دادگاه خانواده کرج لها : لیلا 
ارمیون دستکی فرزند نصر الله علیه : محسن دوستی فرزند رستم محکوم علیه محکوم 
است به پرداخت تعداد 300 عدد سه تمام بهار آزادی در حق محکوم لها و مبلغ پنج 
درصد بابت نیم عشر دولتی، با توجه به اینکه اجرائیه صادره به محکوم علیه ابلاغ 
شده و در مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام ننموده است بنا به درخواست 
محکوم له به منظور استیفای محکوم به و هزینه اجرایی، شش دانگ ملک به پلاک 
ثبتی 161/12016 اصلی متعلق به محکوم علیه از سوی این اجرا توقیف و توسط 
کارشناس رسمی دادگستری به شرح زیر توصیف و ارزیابی شده و مقرر است در 
مورخ 1397/11/1 از ساعت 12 الی 13 صبح در محل اجرای احکام مجتمع خانواده 
کرج از طریق مزایده بفروش می رسد، مزایده از قیمت 5/400/000/000 ریال شروع 
می شود و به هر شخص حقیقی و حقوقی که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید فروخته 
خواهد شد ده درصد وجه مزایده في المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکی تضمینی 
از خریدار اخذ و الباقی ظرف یک ماه از وی وصول خواهد شد و پس از انجام مراحل 
قانونی و صدور حکم تملیک مورد مزایده بنام خریدار منتقل خواهد شد در صورتیکه در 
مهلت مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس از کسر هزینه های 
مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد کلیه هزینه های نقل و انتقال به 
عهده محکوم علیه است و از محل فروش پرداخت خواهد شد طرفین می توانند ظرف 
یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در این صورت 
تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده به نام خریدار منتقل نخواهد شد 
ضمنا طالبین به شرکت در مزایده می توانند ظرف پنج روز قبل از مزایده با اطلاع این 
اجرا از مال مورد مزایده بازدید نمایند چنانچه روز مزایده مصادف با ایام تعطیل باشد 

روز بعد در همان ساعت و مکان برگزار خواهد شد.
آدرس ملک مورد مزایده: کرج عظیمیه- میدان اسبی- بلواراستقالی- خ استخر- 

پ 64 - واحد8 
مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناسی بدین شرح است: ملک موصوف 
مساحت  به  مسکونی  آپارتمان  دستگاه  یک  اعیان  و  عرصه  ششدانگ  شامل 
107/92 متر واحد موصوف شامل یک دستگاه آپارتمان مسکونی در 4 طبقه 
با آسانسور و پارکینگ درط3 می باشد واحد موصوف دارای پوشش کف از نوع 
لمینت و کابینت از نوع ام دی اف و با سیستم گرمایشی شوفاژ مرکزی و کولر 
آبی و دارای دو خواب است که در زمان بازدید در اختیار مالک جهت سکونت 
بوده است. دارای انشعابات، برق مجزا و آب و گاز می باشد. نظریه کارشناسی: با 
عنایت به در نظر گرفتن سایر عوامل موثر در ارزیابی ملک و موقعیت و چگونگی 
دسترسیها و شرایط روز بازار و بدون در نظر گرفتن هر گونه واگذاریها و بدهی به 
اشخاص حقوقی و حقیقی ملک موصوف بابت شش دانگ عرصه و اعیان و بر پایه 
قیمت مزایده به مبلغ 5/400/000/000 معادل پانصدوچهل میلیون تومان مورد 

ارزیابی و اعلام می گردد.   97/30033/ف
مدیر اجرای احکام مجتمع خانواده کرج

آگهی مزایده اموال غیر منقول-نوبت اول
احکام  اجرای  اول  شعبه  از  واصله  نیابت  کلاسه 971330  پرونده  موجب  به 
دادگستری کرج له خانم لیلا باقری و علیه آقای سیاوش عبادی که محکوم علیه 
محکوم است به پرداخت مبلغ 656/416/998 ریال بابت اصل خواسته در حق 
محکوم له و مبلغ 32/820/849 ریال نیم عشر دولتی با توجه به اینکه اجرائیه 
صادره به محکوم علیه ابلاغ شده و در مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام 
ننموده است، بنا به درخواست محکوم له به منظور استیفای محکوم به و هزینه 
اجرائی اموال غیر منقول متعلق به ملک قولنامه ای از سوی این اجرا توقیف و توسط 
کارشناسان رسمی دادگستری به شرح زیر توصیف و ارزیابی شده و مقرر است در 
مورخ 1397/10/26 از ساعت 12 الی 13 در محل اجرای احکام مدنی دادگاه 
حقوقی فردیس از طریق مزایده به فروش می رسد، مزایده از مبلغ 840/000/000 
ریال نظریه کارشناسی که در ذیل ذکر شده است شروع می شود و به هر شخص 
حقیقی و حقوقی که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد ده درصد 
وجه مزایده في المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکی تضمینی از خریدار اخذ و 
الباقی ظرف مدت یک ماه از وی وصول خواهد شد و پس از انجام مراحل قانونی 
و صدور حکم تملیک مورد مزایده بنام خریدار منتقل خواهد شد در صورتیکه در 
مهلت مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده وی پس از کسر هزینه 
مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید میگردد کلیه هزینه های نقل و انتقال 
به عهده محکوم علیه است و از محل فروش پرداخت خواهد شد. طرفین میتوانند 
ظرف یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که 
در این صورت تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده به نام خریدار 
منتقل نخواهد شد ضمنا طالبین به شرکت در مزایده می توانند ظرف 5 روز قبل 
از مزایده با اطلاع این اجرا از مال مورد مزایده بازدید نمایند چنانچه روز مزایده 
مصادف با ایام تعطیل باشد روز بعد در همان ساعت و مکان برگزار خواهد شد. مال 
مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است: به موجب قولنامه 
عادی و دستنویس مورخ 1394/1/15 آقای محمد علی بهروزی یک قطعه زمین 
به مساحت دویست متر مربع با حدود شمالا به ملک نیکبخت جنوبا به قطعه 10 
شرقا به خیابان بهروزی و غربا به قطعه 8 می باشد را به آقای سیاوش عبادی واگذار 
نمود. ملک مورد نظر در زمان بازدید بصورت بایر و فاقد حد فاصل بوده و تصرفات بر 
ملک محرز نبوده و براساس معرفی آقای عبادی مورد بررسی قرار گرفت. با عنایت 
به مطالب بالا و بررسی مدارک ارائه شده و عوامل موثر در قیمت ملک از جمله قرار 
گرفتن در موقعیت مناسب و با توجه به موقعیت مکانی و مقطع زمانی و با توجه به 
وضعیت فعلی بازار ملک، بدون در نظر گرفتن بدهی های احتمالی، ارزش مساحت 
200 متر مربع به مبلغ 840/000/000 ریال معادل هشتاد و چهار میلیون تومان 

برآورد و اعلام می گردد.
آدرس ملک مورد مزایده: فردیس- سرحد آباد - خ شهید خاکی فیروز - ک شهید بهروزی   

97/3003۲/ف
دادورز اجرای احکام مدنی دادگستری کرج - مهدی نژاد

ابراهیمی: با اکسین تعامل می کنم
ستاره سابق تراکتورسازی بعد از نیم فصل حضور در اکسین 
البرز بار دیگر با توجه به پیشنهاداتش از لیگ برتر به دنبال 

بازگشت به سطح اول فوتبال است.
به گزارش»دنیای هوادار«، ابراهیمی با تایید شایعه جدایی اش از 
اکسین گفت: بله، پیشنهاداتی از لیگ برتر دارم و البته اکنون با 
اکسین البرز قرارداد دارم. تلاش زیادی با اکسین برای صعود به 
لیگ برتر در نیم فصل اول داشتیم و اکنون نیز در کورس هستیم. 
با این حال با توجه به پیشنهاداتی که به دستم رسیده به دنبال 

این هستم در تعامل با باشگاه بار دیگر به لیگ برتر برگردم.
وی درباره اینکه آیا پیشنهاد او از لیگ برتر به شکلی است که 
او را برای جدایی از اکسین ترغیب کند یا خیر گفت: من رابطه 
مناسبی با مدیران و بازیکنان اکسین دارم. همانطور که گفتم از 
ابتدای فصل تلاش داشتیم تا تیم را به سطح اول فوتبال بیاوریم. 

شاگردان فرهاد کاظمی به ترکیه 
رسیدند

تیم فوتبال سرخ پوشان پاکدشت برای برپایی اردویی تدارکاتی، صبح 
امروز)جمعه( وارد ترکیه شدند.

به گزارش»دنیای هوادار«، سرخ پوشان پاکدشت که در نیم فصل اول 
مسابقات لیگ دسته اول به قهرمانی رسید، صبح امروز به ترکیه رسید 

تا اردویی یک هفته ای را در کشور ترکیه برگزار کند.
اعضای تیم فوتبال سرخپوشان پاکدشت در یک هتل 5 ستاره استقرار 
پیدا کردند و اولین جلسه تمرینی آنها امروز برگزار خواهد شد. بازیکنان 
جدیدی هم که با این تیم قرارداد امضا کردند، همراه با سایر نفرات در 

این اردو حضور دارند.

میربزرگی در تیم کمالوند
بازیکن هجومی تیم پارس جنوبی جم به آلومینیوم اراک پیوست.

به گزارش»دنیای هوادار«، آلومینیوم اراک که در نیم فصل رقابت 
های لیگ دسته یک تغییر سرمربی داده و فراز کمالوند را روی 
نیمکت خود آورده، تغییراتی هم در کادر بازیکنان خواهد داشت 

تا برای نیمه دوم فصل و رقابت سنگین بالای جدول آماده شود.
یکی از این تغییرها رقم خورد. امیر میربزرگی، هافبک و وینگر تیم 
فوتبال پارس جنوبی جم، پس از جدایی از این تیم لیگ برتری، 
آلومینیوم اراک را برای ادامه کار در فصل جاری انتخاب کرد و به 

این تیم ملحق شد.

اخبار لیگ 1

در جام ملت ها صورت می گیرد؛
هدیه ویژه فدراسیون فوتبال ایران

 به شیخ سلمان
فدراسیون فوتبال که در دوره مدیریت مهدی تاج ارتباط خوبی با 
کنفدراسیون آسیا داشته قصد دارد در جریان جام ملت ها از رئیس 

این کنفدراسیون تقدیر ویژه ای داشته باشد.
به گزارش»دنیای هوادار«، فدراسیون فوتبال ایران به عنوان یکی از 
کشورهای عضو کنفدراسیون فوتبال آسیا )AFC ( همواره با این نهاد 
بین المللی در ارتباط و تعامل بوده است.  این ارتباطات و همکاری ها 
اما از زمان آغاز دوره مدیریت مهدی تاج در فوتبال ایران خیلی پررنگ 
تر و نزدیک تر شد، طوری که طی دو سال گذشته در چند مرحله 
شاهد ملاقات مدیران فدراسیون فوتبال ایران و AFC در تهران یا 
مالزی محل مقر کنفدراسیون آسیا بودیم. حتی شیخ سلمان رئیس 
کنفدراسیون فوتبال آسیا دو ماه پیش به بهانه برگزاری فینال لیگ 
قهرمانان آسیا میان تیم های پرسپولیس و نماینده ژاپن نیز به ایران 
سفر کرد. وی حتی در جریان مطرح شدن بحث بازنشستگی مهدی 
تاج، تمام قد پشت وی ایستاد طوری که AFC در پیامی رسمی 
ضمن تأکید بر اینکه فدراسیون فوتبال ایران یک نهاد غیردولتی است 
و دولت و مجلس ایران نباید هیچ گونه دخالتی در امور داخلی این 
فدراسیون داشته باشند، تأکید کرد که در آستانه جام ملت ها باید با 
حفظ استقلال از هر گونه تعلیق و تحریم فوتبال ایران خودداری شود.
مجموع این ارتباطات و تعاملات میان فدراسیون فوتبال ایران و 
کنفدراسیون فوتبال آسیا بهانه ای شده برای اینکه مدیران فوتبال 
ایران تصمیم به تقدیر ویژه از شخص شیخ سلمان بگیرند. قرار است 
این تقدیر در جریان جام ملت های آسیا و با اهدای یک تخته فرش 
دستبافت به وی انجام شود! فرش مورد نظر در تبریز بافته شده و قرار 
است فردا شنبه در مراسمی ویژه از آن در همان تبریز رونمایی شود. 
علاوه بر این فرشی هم ویژه تقدیر از کارلوس کی روش سرمربی تیم 
ملی بافته شده که از آن نیز همزمان در مراسم فردا رونمایی می شود.
غلامحسین زمان آبادی مشاور رئیس فدراسیون فوتبال در امور 
فرهنگی در گفتگو با خبرنگار مهر ضمن اعلام این خبر گفت: از این دو 
فرش در مراسمی هم که قرار است در تهران و ویژه معرفی سرود جام 

ملت ها و هواداران فوتبال برگزار می شود، نیز رونمایی خواهد شد.
وی تصریح کرد: فرشی که با عنوان جام ملت ها توسط دوستانمان 
در تبریز بافته شده است به شیخ سلمان اهدا خواهد شد. این اهدا در 
جریان رقابت های جام ملت های آسیا انجام می شود اما در رابطه با 
فرشی که ویژه کارلوس کی روش تهیه شده و زمان اهدای آن، هنوز 

به جمع بندی نهایی نرسیده ایم.
به گفته زمان آبادی، این فرش ویژه کارلوس کی روش یا در امارات و 
در پایان رقابت های تیم ملی فوتبال در جام ملت ها به وی اهدا می 

شود، یا پس از بازگشت به تهران در اختیار وی قرار می گیرد.

خبر

هافبک  اللهی  عزت  سعید  امیر فروزش-  
دفاعی جوان و خوش استیل تیم ملی کشورمان، 
به دلیل مصدومیت رقابت های جام ملتهای 
آسیارا از دست داد. علی علیپور،حسین حسینی 
و علی کریمی هم از نفراتی بودند که از لیست 
به  این مطلب  بازماندند. در  تیم ملی  نهایی 
بررسی نفراتی که به دلیل مصدومیت و یا خط 
خوردن نامشان توسط مربی، از فرصت حضور 

در جام ملتها محروم شدند میپردازیم.
به گزارش»دنیای هوادار«، در جام ملتها 2015 
که در استرالیا برگزار میشد،پژمان منتظری دفاع 
تیم استقلال که سال قبلش در جام جهانی 
برزیل حضور داشت،و حتی در ترکیب اصلی قرار 
گرفت، به دلیل مصدومیت نتوانست تیم ایران را 
همراهی کند.هاشم بیگ زاده هم مانند سال 
گذشته،که قبل از جام جهانی مصدوم شد،این 
نتوانست همراه تیم  به همین دلیل  بار هم 
باشد تا خانزاده جای اورا در لیست تیم بگیرد 
تا تنها نماینده پرسپولیس در تیم ملی باشد.

خلعتبری هم که به دلیل خط خوردن از لیست 
نهایی تیم ملی برای جام جهانی، مصاحبه هایی 
علیه کیروش انجام داده بود توسط کیروش 
به تیم ملی دعوت نشد تا از غایبین این دوره 
از بازی ها باشد.محمدنوری کاپیتان آن سال 
بازی  تیم حمیددرخشان  در  پرسپولیس، که 
های خوبی برای این تیم انجام داده بود وامیدوار 
بود که در لیست نفرات کیروش جای بگیرد، 
در آخر موفق نشد کیروش را متقاعد کند تا  او 
رادر لیست نهایی جای بدهد.رحمان احمدی از 
دیگر نفراتی بود که کیروش،نفرات جوانتر مانند 
بیرانوند را به او ترجیح داد، تا گلر آن سال نفت 

تهران مسافر استرالیا شود.

جای خالی جادوگر
 افشین قطبی که هدایت تیم ملی ایران در 

جام ملتهای2011قطر را برعهده داشت. پس 
از اعلام لیست نهایی، شاخص ترین چهره های 
بازمانده از لیست قطبی،پژمان منتظری،هادی 
نوروزی و علیرضا حقیقی بودند.علی کریمی 
که در اردو تیم ملی در اتریش به دلیل مناسب 
نبودن شرایط اردو به افشین قطبی اعتراض 
کرده بود،مورد غضب قطبی قرار گرفت و  دیگر 
کریمی را در اردوهای بعدی فرانخواند تا کریمی 
از غایبین بزرگ ایران و یکی از سرشناس ترین 
بازیکن های آسیا باشد که در این دوره غیبت 

داشت.

تیم تکمیل از ستارها
در جام ملتهای آسیا 2007که تیم ملی ما،تحت 
ها  رقابت  این  به  پای  نویی  امیرقله  هدایت 
میگذاشت،پر از ستاره و بازیکنان سرشناس 
نیامد. چشم  به  کسی  هیچ  غیبت  بود،که 
و  شکوری،ستارزارع  رحمتی،هادی  کیانوش 
مسعود شجاعی نفراتی بودند که توسط قلعه 

نویی از لیست نهایی کنار گذاشته شدند.

لیست برانکو برای سفر به چین
برانکوایوانکویچ  2004چین  جام ملتهای  در 
سرمربی تیم کشورمان که تیمی  متشکل از 
جوانانی در اختیار داشت ، که همراه او  با تیم 
امید کشورمان دو سال پیش قهرمان بازی های 
آسیایی بوسان شده بودند.از نفراتی که برانکو 
روی نامشان قلم قرمز کشید فرهادمجیدی و 
حامد کاویانپور بود که موفق نشدند تیم را در 
چین همراهی کنند.البته فرزاد مجیدی از نفراتی 
بود که آخرین لحظه به لیست برانکو اضافه شد 

و باعث تعجب همگان شد.

همه به دنبال عقاب
بعد از جام جهانی فرانسه،احمدرضا عابدزاده 

ایران دیگر به  دروازه بان و کاپیتان تیم ملی 
بازی  به  او  نمیشدوتیم بدون  دعوت  تیم ملی 
های آسیایی بانکوک رفت. بعد از روی کارآمدن 
دوباره جلال طالبی همه منتظر دعوت عابدزاده 
ملتهای2000لبنان  جام  برای  ملی  تیم  به 
بودند. عابدزاده که بعد از جلسه در فدراسیون 
برای  تیم ملی  لیست  در  را  خبرحضورش 
در  حضور  از  پس  ولی  اعلام کرد،  جام ملتها 
اردوی تیم ،متوجه شد که اورا همراه تیم  به 

لبنان نمیبرند.

مربی جوان و اعتماد به جوانان
آن سالهای  جوان  مربی  کهن  مایلی  محمد 
ملتهای  جام  برای  لیستش  در  تیم ملی 
امارات نفراتی که در مقدماتی همراه این تیم 
نویی،حکیم  استیلی،قلع  مانند:مسعود  بودند 
زاده،مدیرروستا،گروسی،زرینچه و نادر محمد 
خانی را از تیم کنار گذاشت و تیمی جوان را 
همراه خود به این رقابت ها برد که باعث تغییر 
نسل در فوتبال ما و رشد و شکوفایی ستاره های 

جدید برای تیم ملی ما شد.

لیست  سلطان
تیم ملی کشورمان در جام   مربی  پروین  علی 
بازیکنان  از  در  ای  پرستاره  ملتهای 92،تیم  
داشت  دراختیار  را  استقلال  و  پرسپولیس 
و تقریبا همه ی نفرات  برای شرکت در این 
جام حضور داشتند.اما یکی از سرشناس ترین 
و مهمترین چهره های تیم ملی که نتوانست 
با تیم به هیروشیما برود مجید نامجو مطلق 
بود،بازیکن تکنیکی که میتوانست کمک زیادی 
به تیم بکند.صمدمرفاوی  هم که در آن  دوره 
از آمادگی به دور بود از لیست تیم ملی توسط 

پروین  کنار گذاشته شد.

لیست پر ماجرای دهداری
قبل از جام ملتهای1988 ،14بازیکن از حضور 
در تیم ملی استعفا داده بودند،تعدادی از آن 
نفرات به تیم برگشتند ولی نفراتی از آن لیست 
پنجعلی،محمدخانی،چنگیز،شاهرخ  مانند: 
درخشان  و  بیانی،ابطحی،حاجیلو  شاهین  و 
دوره  این  در  بودند که  سرشناسی  بازیکنان 

حضور نداشتند.

جای  خالی کاپیتان پروین
عنوان  به  ایران  80که  جام ملتهای  در   
ها  رقابت  این  در  قهرمانی  عنوان  مدافع 
ملی  تیم  کاپیتان  پروین   شرکت میکرد،علی 
کشورمان در جام جهانی دو سال قبل،و کسی 
که گل قهرمانی ایران را درفینال دوره ی گذشته  
به ثمر رسانده بود از نفرات نام آشنایی بود که 
از تیم ملی کنار گذاشته شده بود.پروین در آن 
دوره شامل طرح 27ساله ها شد و به دلیل سن 

بالا از تیم کنار رفته بود.

معمای  نیکبخت
بهترین  یکی از  نیکبخت واحدی  علیرضا 
دو  که  است  کشورمان  های  فوتبالیست 
سال  در  جام ملتها  های  بازی  از  دوره 
به  لحظات  آخرین  رادر  های2004و2007 
بود.درسال  داده  دست  از  مصدومیت  دلیل 
در  را  جای نیکبخت   بداوی  2004علی 
مهرزاد  سال2007نیز  در  و  گرفت  تیم ملی 
شد.یکسال  جایگزین نیکبخت  معدنچی 
پیش  از این رقابت ها،نیکبخت به همین دلیل 
جام جهانی را از دست داده بود.ن یکبخت در 
هیچ  تورنمنت بزرگی تیم ملی را همراهی نکرد. 
این نکته،ابهامی است که هنوز برای فوتبال 

دوستان برطرف نشده است.

گزارشی از بازمانده های بزرگ تاریخ جام ملت های آسیا؛

از طرح 27ساله ها
تا معمای نیکبخت

مدیرعامل پیشین باشگاه استقلال گفت: اطلاع رسانی های اشتباه باعث شده تا 
برخی تصور کنند بنده قصد خرید باشگاه را دارم که این مطلب را تکذیب می کنم.
به گزارش»دنیای هوادار«، سید کاظم اولیایی اظهار داشت: برخی از دوستان 
نزدیک به وزیر در وزارت ورزش شیطنت کرده و اینطرف و آنطرف می گویند 
بنده با بزرگان استقلال اختلاف دارم که این موضوع را قویا تکذیب می کنم. بنده 
در بین بزرگان تاریخ باشگاه استقلال نقش نخ تسبیح را دارم و حلقه اتصال همه 
بزرگان این باشگاه و مدیران سابق هستم. با همه این عزیزان هم ارتباط دارم و 

جلساتی را برگزار می کنم.
وی افزود: در آخرین روزهای زندگی مرحوم پورحیدری حدود 200 نفر از 
پیشکسوتان باشگاه استقلال را جمع کردیم تا مجمع پیشکسوتان را تشکیل 
دهیم. همان زمان فکرمان این بود که توسط این مجمع اداره باشگاه را به صورت 
تعاونی یا سهامی عام به پیشکسوتان، مدیران سابق، هواداران شناسنامه دار و دیگر 
افراد واجد شرایط واگذار کنیم. این درست همان کاری بود که الان اتاق تعاون در 

حال انجام دادنش است.
مدیرعامل پیشین باشگاه استقلال تاکید کرد: بنده قصد خرید باشگاه استقلال را 
ندارم. اصلا با حقوق بازنشستگی توان چنین کاری را ندارم. اما هر فردی که بعنوان 
پیشکسوت، مربی، هوادار و یا هر فرد دیگری که به این تیم علاقه دارد می تواند 

در قالب یک تعاونی یا شرکت سهامی عام در مالکیت این باشگاه سهیم باشد.

اولیایی:
قصد خرید استقلال را ندارم

سرمربی پارس جنوبی جم می گوید مسئولان برخی تیم های لیگ برتری بدون 
هماهنگی با باشگاه با بازیکنان تیمش وارد مذاکره شده اند که این موضوع اخلاقی 

نیست.
به گزارش»دنیای هوادار«، مهدی تارتار درباره شرایط تیمش بعد از شروع دور جدید 
تمرینات بیان کرد: از روز سه شنبه تمرینات خود را بعد از چند روز استراحت از سر 
گرفتیم. خوشبختانه شرایط خوبی داریم و طبق برنامه از پیش تعیین شده کارمان 
را برای نیم فصل دوم آغاز کردیم. طی روزهای آینده چند بازی دوستانه را انجام 
خواهیم داد و یک اردو هم در جزیره کیش برگزار می کنیم تا بتوانیم در شرایط 

مطلوبی برای شروع دور برگشت مسابقات لیگ برتر قرار بگیریم.
وی درباره نقل و انتقالات تیم پارس جنوبی جم در نیم فصل تاکید کرد: طی 
توافقاتی که داشتیم، محسن بنگر از جمع ما جدا شد ولی به همه بازیکنان دیگر 
خود نیاز داریم. به دنبال این هستیم تا با جذب چند بازیکن خوب در پست های 
مورد نیازمان تیم را تقویت کنیم. البته یک مشکل بزرگ داریم و آن هم کمبود 
بازیکن در نیم فصل است. با توجه به اینکه اکثر بازیکنان خوب با تیم های دیگر 
قرارداد دارند، باشگاه ها به راحتی حاضر نمی شوند نفراتشان را آزاد کنند و به همین 
خاطر برای جذب بازیکن با مشکل روبه رو هستیم. هرچند که تلاش می کنیم تا 
بتوانیم چند بازیکن را به جمع مان اضافه کنیم و با قدرت بیشتری نیم فصل دوم 
را استارت بزنیم. سرمربی پارس جنوبی جم درباره پیشنهاد باشگاه های دیگر به 
بازیکنان این تیم برای جذب آنها تاکید کرد: تا این لحظه هیچ باشگاهی درخواست 
رسمی برای جذب بازیکنان ما نداده است. البته متاسفانه یک اتفاق عجیب رخ 
داده و آن هم مذاکره مستقیم برخی باشگاه ها یا مربیان با برخی بازیکنان ما است. 
اصول نقل و انتقالاتی اینگونه است که اگر باشگاهی بازیکنی را از یک باشگاه دیگر 
می خواهد باید نامه کتبی بزند و درخواستش را اعلام کند اما ما باخبر شدیم که 
برخی باشگاه ها مستقیما با برخی نفرات مان وارد مذاکره شدند که این مساله اخلاقی 
نیست. در صورتی که بخواهند به این رویه ادامه دهند مجبور به رسانه ای کردن 
موضوع و در مرحله بعد پیگیری قانونی خواهیم شد. بهتر است باشگاه ها اگر بازیکنان 

ما را می خواهند رسما به باشگاه پارس جنوبی نامه بزنند.

تارتار: مذاکره با بازیکنان 
پارس اخلاقی نیست

فرزاد حاتمی مهاجم تیم اکسین البرز گفت: من هنوز قراردادم با اکسین البرز را هم فسخ نکردم و 
از طرفی دوست دارم در تهران پیش پدر و مادرم زندگی کنم. من به عراق سفر هم نکردم و خبر 

عقد قراردادم با الزورا درست نیست. البته نمی دانم در آینده چه اتفاقاتی پیش می آید.

حاتمی: با الزوراء عراق قرارداد نبسته ام




